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У ЖИЖИ

едан од највећих 
спортиста свих 
времена, више-
струки олимпијски 

шампион и светски ре-
кордер у спринту Јусе-
ин Болт, који је уједно 
и брендирани амбаса-
дор специјализоване 
изложбе ЕКСПО 2027, 
био је гост Београда 
и председника Србије 
Александра Вучића.

„Не могу да вам опи-
шем колико сам срећан 
што имам прилику да 
угостим Јусеина Болта 
у Србији. Он је човек 
за кога ограничења 
никада нису постоја-
ла. Нисам сигуран да 
ће икада неко моћи да 
трчи брже, он је најбр-
жи и најбољи икада. 
Хвала му што је са 
нама и надам се да ћу 
имати прилику да га 
чешће виђам у Београ-
ду“, поручио је пред-
седник Вучић.

ЕКСПО 2027, који ће 
се одржати у Београду, 
биће највећа глобална 
манифестација те го-

дине. До сада је учешће 
потврдило 115 земаља 
са свих континената, а 
очекује се више од 135 
држава, што ће, како 
је истакао председник 
Вучић, бити рекорд.

„Желимо да ЕКСПО 
буде највећа светска 
манифестација. Циљ 
нам је да оборимо све 
рекорде и да будемо 
најбољи свих времена, 
баш као што је и Јусеин 
Болт недостижан у свом 
спорту“, рекао је пред-
седник Вучић и нагла-
сио значај подизања 
видљивости ЕКСПО 
пројекта, као и укупног 
напретка Србије.

„Постоје три језика 
за које нам преводи-
оци нису потребни 
- језик игре, музике 
и спорта. ЕКСПО је 
прилика да покажемо 
ново лице Србије, да 
изградимо најбоље 
стадионе, стазе, те-
матске паркове и да 
будемо поносни на 
своју земљу“, истакао 
је председник Вучић.

Вишеструки олим-
пијски шампион и 
рекордер у спринтер-
ским дисциплинама 
Јусеин Болт рекао је да 
је узбуђен што ће моћи 
да представи ЕКСПО 
2027, који ће се одр-
жати у Србији, и иста-
као да му је част што је 
позван да буде амбаса-

Легендарни Јусеин Болт 
амбасадор ЕКСПО 2027

Ј

дор oвог пројекта.
„Након разгово-

ра који сам имао са 
председником Ву-
чићем, причали смо о 
експанзији свега тога 
и начину на који ће 
Србија наставити да 
се развија. Причали 
смо и о Београду на 
води, о том преле-

пом делу овог града, 
и драго ми је што ћу 
упознати људе са 
лепотама Србије“, 
рекао је Болт новина-
рима у Палати Србија 
и навео  да у нашој 
земљи има има до-
бре пријатеље, а да 
Србија има велике 
играче.

Шесточлана породица Ранков 
из Новог Кнежевца је посред-

ством Програма подршке младима 
за куповину првог стана успешно 
решила своје стамбено питање, а 
њихово домаћинство које чине ро-
дитељи и двогодишње четворке - 
три девојчице и један дечак - посе-
тио је председник Србије Алексан-
дар Вучић. Након што су годинама 
били подстанари, породица је ку-
пила кућу уз помоћ субвенција др-
жаве за стамбене кредите за младе.

„Више не плаћају кирију, а рата 
за кредит за њихову кућу од 100 
квадрата, окућницу, иста је. До-
били су кредит, помогли смо и да 
макар један део превремно отпла-

те. Позивам младе 
људе да искори-
сте овај програм 
и пријаве се, нема 
државе која такве 
услове даје, па да 
за следећу годину 
испланирамо још 
5.500“, рекао је 
председник Вучић и 
позвао младе да се 
пријаве за субвен-
ционисане стамбе-
не кредите како би 
се завршило са тим 
пројектом за ову го-
дину и испланирало 
у буџету за следећу 
годину да се одвоји 
новац за још 5.500 
некретнина. 

ВОЈСКА СРБИЈЕ

ДИГИТАЛНА ВОЈНА ПЛАТФОРМА

На седници седници проши-
реног колегијума начелника 

Генералштаба донета је одлука о 
формирању дигиталне војне плат-
форме, која ће омогућити да се у 
командним собама види све што 
беспилотна летелица или војник 
буду видели у свом видокругу на 
терену, а да ће за спровођење тог 
програма бити потребно четири 
или пет година.

„Ускоро ћемо имати велике и 
моћне беспилотне летелице које 
ће имати широк видокруг, далеко-
метни видокруг и све што види та 
летелица, све што нам буде видео 
војник и дању и ноћу, све што нам 
буду видели тенкисти, све што нам 

буду видели људи из БТР-ова, а 
БТР-ова ћемо имати чак 108, плус 
БВП-ове, плус борбена возила... Да-
кле, све што они виде на терену, то 
видимо и ми у командним собама“, 
рекао је председник Србије Алек-
сандар Вучић који је присуствовао 
колегијуму.

Према његовим речима, на тај на-
чин се неће губити време на сагледа-
вање извештаја.

„Радићемо са најбољима у свету, 
имаћемо једну од најмоћнијих малих 
армија на свету. Никада никога неће-
мо угрозити, али ћемо знати своју 
земљу да сачувамо и одбранимо од 
сваког потенцијалног агресора“, по-
ручио је председник Вучић.

НОВИ КНЕЖЕВАЦ

СКУЋИЛИ СЕ УЗ ПОМОЋ СТАМБЕНОГ КРЕДИТА ЗА МЛАДЕ

Председник Српске напред-
не странке и саветник 

председника Србије за реги-
онална питања Милош Вуче-
вић изјавио је да за Видовдан 
владајућа странка неће орга-
низовати скуп, који је раније 
најавио председник Србије 
Александар Вучић, како не би 
дошло до ескалације сукоба јер 
су и студенти у блокади за тај 
дан најавили протест.

„Ту је дошло до класичне 
замене тезе, преваре, трикова 
блокадера којима смо изложе-
ни све ово време. Председник 
Вучић је још у марту говорио 
да би за Видовдан требало да 
буде оснивачки скуп Покрета 
за народ и државу, а блокаде-
ри сада најављају скуп за Ви-
довдан, а ми бисмо онда ваљ-
да правили контрамитинг”, 
рекао је Вучевић и поручио 
да тог дана неће бити скупа 
Покрета.

„Да ли ћемо имати скуп 27. 
јуна или 4. или 5. јула, то је 
ствар договора, разговараће-
мо с председником Републике 
Александром Вучићем, па ћемо 
видети. СНС је спремна да буде 
део тог покрета и пројекта, али 
сигурно је да нећемо дозволи-
ти да ико спроводи насиље над 
грађанима Србије“, рекао је Ву-
чевић.

НЕЋЕМО ЕСКАЛАЦИЈУ 
СУКОБА

МИЛОШ ВУЧЕВИЋ
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МЕЂУНАРОДНА САРАДЊА

У украјинском граду 
Одеси одржан је Самит 
Украјина - Југоисточна 

Европа на којем је учество-
вао председник Србије Алек-
сандар Вучић и поручио да 
је Србија спремна да пружи 
конкретну подршку украјин-
ском народу кроз обнову јед-
ног или два града или мањег 
региона.

„Желим да добијем 
подршку председника Во-
лодомира Зеленског како 
бисмо могли да изаберемо 
један или два града или неки 
мањи регион који Србија 
може да помогне у обнови. 
То би био јасан и видљив 
гест солидарности према 
украјинским грађанима“, 
рекао је председник Вучић 
током обраћања.

Навео је да је сличну ини-
цијативу већ спровео Азер-
бејџан, а да би такав потез 
Србије представљао искрену 
хуманитарну, али и поли-
тичку подршку територијал-
ном интегритету Украјине.

„Србија ће наставити да 

се доследно придржава 
Повеље УН и начела међу-
народног јавног права, 
укључујући и заштиту те-
риторијалног интегритета 
држава чланица Уједињених 
нација. То је став од којег не 
одступамо“, истакао је пред-
седник Вучић.

Захваливши домаћинима 
на топлом гостопримству, 
председник Србије нагласио 
је да је част бити у Одеси и 
изразио наду да ће Србија 

моћи да допринесе на кон-
кретан и скроман начин:

„Не желимо велике па-
роле, већ конкретна дела. 
Украјински народ то заслу-
жује“.

Председник Вучић састао 
се, током Самита, са пред-
седником Украјине Володи-
миром Зеленским. Током от-
вореног и садржајног разго-
вора, разматрана су кључна 
питања савремених геополи-
тичких изазова са којима се 

суочавају Европа и цео свет. 
Двојица председника разме-
нила су мишљења о значају 
постизања дугорочног и 
одрживог мира, поштовања 
међународног права, као и 
улози дипломатије у прева-
зилажењу актуелних сукоба 
и тензија.

Посебан акценат током 
разговора стављен је на еко-
номске теме и могућности 
унапређења билатералне 
сарадње. Истакнута је обо-
страна спремност за јачање 
заједничких иницијатива и 
продубљивање сарадње у 
различитим друштвеним и 
привредним областима, као 
основе за будући напредак 
и стабилност. Овај сусрет 
представља корак ка из-
градњи снажнијих односа 
између Србије и Украјине, 
у циљу промовисања мира, 
стабилности и заједничког 
просперитета.

Такође, председник Ву-
чић састао се са председни-
ком Владе Грчке Кирјакосом 
Мицотакисом, као и са дру-
гим лидерима Југоисточне 
Европе.

САМИТ УКРАЈИНА - ЈУГОИСТОЧНА ЕВРОПА

ЖЕлИМО ДА пОМОгНЕМО 
укРАјИНСкОМ НАРОДу

ГЛОБАЛНИ БЕЗБЕДНОСНИ ФОРУМ „GLOBSEС 2025”

Председник Србије 
Александар Вучић 
боравио је у Чешкој, 

где је учествовао на Глобал-
ном безбедносном фору-
му „GLOBSEС 2025“, који је 
одржан у Прагу. Том прили-
ком, говорио је на панели-
ма „Стратешки и економски 
значај Југоисточне Европе“ 
и „Искористити тренутак: 
Стварање трајних партнерс-
тава у суседству“, и поручио 
да Србија има још много иза-
зова пред собом.

„Имамо још много тога да 
урадимо, као што су питања 
владавине права и регионал-
ни проблем који имамо са 
Приштином који је тешко раз-
решити. Истовремено, до сада 
смо имали највећу економску 
стопу раста, чак већу него што 
је имала Европа барем у по-
следњих десет година“, иста-
као је председник Вучић.

Нагласио је да питање ев-

ропских интеграција више 
није само питање економског 
развоја, већ припадности је-
динственом тржишту ЕУ и 
дељења истих граница или 
немања граница између зе-
маља, што је од огромног зна-
чаја и за економију и за живот 
обичних људи. Изјавио је и 
да европски пут не би треба-
ло да се заснива на томе да ли 
сте за Русију или против ње.

„Евроскептицизам у Србији 
има везе са нашим потреба-
ма и очекивањима, али и не-
ким разочарањима. За нас је 
важнији стратешки приступ 
ЕУ, односно да ли нас желе 
или не. Верујем да сви ми 
треба да покажемо веће уза-
јамно поштовање“, поручио је 
председник Вучић.

Током боравка у Прагу, 
имао је билатерални састанак 
са председником Чешке Пет-
ром Павелом. Разговарало 
се о унапређењу политичке 
и економске сарадње, као и 
о европском путу Србије, а 
председник Вучић захвалио 

се на чешкој подршци и упу-
тио позив председнику Паве-
лу да посети Србију.

Такође, састао се и са ди-
пломатским саветником пред-
седника Уједињених Арапских 
Емирата, шеика Мухамеда бин 
Заједа, др Анваром Гаргашом 
и разговарао о геополитичким 
темама, стабилности Блис-
ког истока и даљем јачању 
стратешког партнерства две 
земље, посебно у областима 
инвестиција, енергетике и ин-
фраструктуре.

Председник Вучић сусрео 
се и са бившим специјалним 
представником ЕУ за дијалог 
Београда и Приштине Миро-
славом Лајчаком и поновио 
став Србије да је формирање 
Заједнице српских општи-
на предуслов за било какав 
напредак у разговорима са 
Приштином.

Одржао је и састанак са 
специјалним саветником Ев-
ропске уније за Западни Бал-
кан Петером Соренсеном, на 
којем су саговорници разме-

нили мишљење о европској 
перспективи региона.

„Потребни су нам јаснији 
сигнали Европске уније када 
је реч о политици проши-
рења, посебно у контексту 
нових геополитичких окол-
ности“, истакао је председ-
ник Вучић.

У оквиру форума, састао се 
и са председником компаније 
„Дрим“ бившим аустријским 
канцеларом Себастијаном 
Курцом и разговарао о диги-
талној трансформацији, мла-
дима, вештачкој интелиген-
цији и могућностима сарадње 
на нивоу приватног сектора.

На крају боравка у Прагу, 
разговарао је и са оснива-
чем и председником форума 
„GLOBSEС 2025“ Робертом Ва-
шом. У разговору су размотре-
не могућности за организо-
вање заједничких иницијати-
ва и конференција у Београду, 
као и о позиционирању Ср-
бије као кључног партнера у 
регионалним безбедносним и 
економским темама.

ПРАГ

ОДЕСА

ПрЕдсЕднИк србИјЕ АЛЕксАндАр ВУЧИЋ 
И ПрЕдсЕднИк УкрАјИнЕ ВОЛОдОМИр ЗЕЛЕнскИ

СРБИЈА КЉУЧНИ ПАРТНЕР У РЕГИОНАЛНИМ 
БЕЗБЕДНОСНИМ И ЕКОНОМСКИМ ТЕМАМА

сА ОснИВАЧЕМ И ПрЕдсЕднИкОМ „GLOBSEC“ рОбЕртОМ 
ВАШОМ И рУкОВОдстВОМ тЕ ОргАнИЗАцИјЕ

ПрЕдсЕднИк србИјЕ АЛЕксАндАр ВУЧИЋ 
И ПрЕдсЕднИк ЧЕШкЕ ПЕтАр ПАВЕЛ

нА ПАнЕЛ дИскУсИјИ „ИскОрИстИтИ трЕнУтАк: стВАрАњЕ трАјнИх ПАртнЕрстАВА У сУсЕдстВУ“
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- Како би изразио посебно 
поштовање и наклоност према 
свом госту, шеик Мохамед бин 
Зајед ал Нахјан лично је отишао 
по председника Вучића у хотел 
у којем је одсео и сам га одвезао 
до палате „Ал Ватан” на састанак

»

Током радне посете Абу 
Дабију, председник Ре-
публике Србије Алек-

сандар Вучић састао се са 
председником Уједињених 
Арапских Емирата шеиком 
Мохамедом бин Заједом ал 
Нахјаном.

Након састанка, председ-
ник Вучић истакао је да је 
реч о изузетно важном раз-
говору за нашу земљу са чо-
веком чију реч уважава цео 
свет, а који је, како је навео, 
пре свега велики пријатељ 
Србије.

„Разговарали смо о свим 
битним питањима дана-
шњице, од кризе на Блис-
ком истоку и ратних суко-
ба у Украјини, до наших 
билатералних односа, као 
и текућих и будућих зајед-
ничких пројеката који ће, 
као и увек до сада, проме-
нити лице Србије и додатно 

је позиционирати у сам врх 
модерних и напредних зе-
маља“, навео је председник 
Вучић.

Једна од кључних тема био 
је и ЕКСПО 2027, који Србија 
организује као круну наших 
настојања да целом свету 
прикажемо земљу као оно 
што јесте, центар иновација, 
науке, убрзаног раста, паме-
ти и смелих визија, поручио 
је председник Вучић.

Током разговора, пред-
седник је представио нове 
планове који, како је иста-
као, могу променити не само 
Србију и регион Западног 
Балкана, већ и читав кон-
цепт економског и инфра-
структурног повезивања 
Европе.

„Као и увек, циљеви су 
нам високи, а у њиховом 
остваривању имамо подрш-
ку пријатеља који су увек 
били ту за нас. Србија цени 
подршку Емирата и верује у 

ПРЕДСЕДНИК АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ САСТАО СЕ СА ПРЕДСЕДНИКОМ УЈЕДИЊЕНИх АРАПСКИх ЕМИРАТА шЕИКОМ МОхАМЕДОМ БИН ЗАЈЕДОМ АЛ НАхЈАНОМ

НОВИ ПРОЈЕКТИ ПРОМЕНИЋЕ ЛИЦЕ СРБИЈЕ

Председник Србије Алек-
сандар Вучић састао се 

са Клаудијом Тени, копред-
седавајућом Српском коку-
су у Представничком дому 
Конгреса Сједињених Аме-
ричких Држава и уручио јој 
Орден српске заставе првог 
степена за нарочите заслуге 
у развијању и учвршћивању 
сарадње и међународних од-
носа између Србије и САД.

У обраћању на свечаности 
уручења одликовања, пред-
седник Вучић истакао је да 
му је велика част да се зах-
вали госпођи Тени на изузет-
ном доприносу унапређењу 
билатералних односа, њеном 
снажном залагању у окви-
ру америчког Конгреса, као 

и дугогодишњој подршци 
Србији у њеним кључним 
спољнополитичким приори-
тетима.

Посебно се захвалио на 
разумевању и подршци када 
је реч о правима српског и 
неалбанског становништва 
на Косову и Метохији, и на 
храбрим и принципијелним 
критикама једностраних 
потеза Приштине, када су 
та права била угрожена.Та-
кође, подсетио је и на значај 
Српског кокуса у Конгресу 
САД, основаног 2004. го-
дине, чији је госпођа Тени 
један од копредседавајућих 
и истакао да је билатерал-
на сарадња Србије и САД у 
сталном успону.

АБУ ДАБИ

ОРДЕН СРПСКЕ ЗАСТАВЕ ЗА КОНГРЕСМЕНКУ ТЕНИ

снагу односа које градимо, уз 
обострано поштовање, пове-
рење и визију напретка“, по-

ручио је председник Вучић.
Како би изразио посебно 

поштовање и наклоност према 

свом госту, шеик Мохамед бин 
Зајед ал Нахјан лично је оти-
шао по председника Вучића у 

хотел у којем је одсео и сам га 
одвезао до палате „Ал Ватан“ 
на састанак.

ПрЕдсЕднИк србИјЕ АЛЕксАндАр ВУЧИЋ И 
ПрЕдсЕднИк УјЕдИњЕнИх АрАПскИх ЕМИрАтА 

ШЕИк МОхАМЕд бИн ЗАјЕд АЛ нАхјАн
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Србија је од 2012. 
године, када је до-
била статус кан-

дидата, остварила зна-
чајан напредак у процесу 
европских интеграција. 
Отворено је 22 од 35 пре-
говарачких поглавља, од 
којих су два привремено 
затворена, а Кластер 4 
отворен је 2021. године. 
Усагласили смо велики 
део законодавства са 
стандардима ЕУ, посебно 
у областима економије, 
управљања, енергетике 
и заштите животне сре-
дине - каже на почетку 
разговора за „СНС ин-
форматор“ Немања Ста-
ровић, члан Председни-
штва СНС и министар за 
европске интеграције у 
Владе Републике Србије.

Према његовим речи-
ма, напредак наше држа-
ве је евидентан, али пуно 
чланство зависи од по-
литичке воље ЕУ и наше 
способности да испуни-
мо све услове.

- Морам да напомем још 
једну важну ствар - про-
цес приступања Србије ЕУ 
суштински започео је от-
варањем преговора 2014. 
године, односно првих 
преговарачких поглавља 
2015. године, у мандату 
владе Александра Вучића. 
Бивши режим ништа није 
учинио на том плану, ма 
колико су им уста била 
пуна Европе.

Да ли можете да 
процените када би 
ЕУ била спремна да 
прими Србију у пуно-
правно чланство?
- Тешко је предвидети 

датум пуноправног члан-
ства, јер процес зависи 

од више фактора: нашег 
напретка у реформама, 
геополитичке ситуације 
у ЕУ и консензуса међу 
државама чланицама. По-
следњи сам који би неод-
говорно лицитирао дату-
мима, јер није све у нашим 
рукама. ЕУ је нагласила да 
је проширење приоритет, 
али је потребна и спрем-
ност Уније за нове чла-
нице, што је условљено 
унутрашњим реформама 
ЕУ. Наш план је да усагла-
симо наше законодавство 
са кључним правним теко-
винама ЕУ до краја 2026. 

године и тиме постанемо 
спремни за чланство у мо-
менту када се врата про-
ширења отворе.

Које области живота 
смо највише усагла-
сили са европским, а 
на чему још мора да 
се ради?
- Србија је значајно ус-

кладила законодавство 
у областима као што су 
слободно тржиште, кон-
куренција и финансијске 
услуге. Споразум о ста-
билизацији и придружи-
вању створио је прав-

ни оквир за економску 
интеграцију. Отварање 
Кластера 4 показало је 
наш напредак у заштити 
животне средине, као 
и на плану енергетске 
транзиције. Инвестиције 
из ЕУ фондова омогући-
ле су модернизацију 
наше путне и железнич-
ке мреже. Оно на чему 
морамо континуирано 
да радимо јесу области 
попут владавине пра-
ва и борбе против ко-
рупције. То је садржано 
у преговарачким погла-
вљима 23 и 24; напре-

дак у тим поглављима 
проверава се пре сваког 
даљег корака у процесу 
приступања, а истовет-
на је ситуација и са пог-
лављем 35 које покрива 
дијалог са Приштином. 
Коначно, потребно је и 
да постепено подижемо 
степен усаглашености 
наше спољне политике 
са заједничком спољном 
и безбедносном полит-
иком, што представља 
озбиљан изазов имајући 
у виду пролиферацију 
рестриктивних мера ЕУ 
према Руској Федерацији 

којима ми не можемо да 
се прикључимо.

Када очекујете от-
варање Кластера 3 и 
шта би то значило за 
Србију?
- Отварање Кластера 

3 очекујем у блиској бу-
дућности, с обзиром на 
то да Србија четири годи-
не уназад добија зелено 
светло Европске комисије 
за тај корак. Прва прилика 
за то ће бити већ крајем 
јула месеца и чинимо све 
како бисмо је искористи-
ли. Отварање Кластера 3 
значи да ће Србија моћи 
да унапреди економску 
конкурентност, подстак-
не иновације и привуче 
додатна средства из ЕУ за 
мала и средња предузећа, 
образовање и социјалну 
политику. Но, испред све-
га наведеног, отварање 
Кластера 3 носи са собом 
снажну симболику, јер 
на тај начин прескачемо 
препреку која нас је исуви-
ше дуго спутавала на путу 
ка чланству у ЕУ и хватамо 
прикључак са својеврсним 
таласом убрзаног проши-
рења који се формира.

Да ли учестали сусре-
ти наших званичника 
са званичницима ЕУ 
значе нова позитивна 
померања?
- Серија посета које смо 

недавно имали у нашој 
престоници, од европске 
комесарке за проширење 
Марте Кос, преко пред-
седника Европског саве-
та Антонија Коште, па до 
високе представнице ЕУ 
за спољну и безбеднос-
ну политику Каје Калас, 
показују висок степен 

пажње према Србији који 
постоји у свим европским 
институцијама. Дефини-
тивно је изграђен момен-
тум у процесу проширења 
ЕУ, који је доскоро био на 
споредном колосеку, и 
сходно томе се отварају 
могућности и за убрзање 
нашег пута ка чланству 
у ЕУ. То убрзање, међу-
тим, не сме ићи на штету 
наших виталних нацио-
налних интереса и стога 
ми од ЕУ тражимо фер 
третман и једнаке услове 
за приступање које имају 
и друге земље кандидати, 
било да долазе са Балкана 
или са истока Европе.

Како видите посету 
Каје Калас Србији и 
региону?
- Висока представница 

ЕУ за спољну и безбеднос-
ну политику Каја Калас је 
током посете Србији и ре-
гиону послала поруку да 
ЕУ остаје посвећена ста-
билности и интеграцији 
Западног Балкана. Каја 
Калас позната је по чвр-
стом ставу о европским 
вредностима, укључујући 
демократију и владави-
ну права, па њена посета 
подразумева подршку ре-
формама, али и притисак 
да се оне убрзају.

Колико европски пут 
Србије оптерећује 
однос Београда и 
Приштине и како ко-
ментаришете недав-
ни догађај са косов-
ским полицајцем?
- Свеобухватна норма-

лизација у односима из-
међу Београда и Пришти-
не један је од кључних ус-
лова за напредак Србије 

ка ЕУ, посебно у оквиру 
поглавља 35. То предста-
вља велики изазов за нас, 
будући да је за напредак 
у процесу нормализације 
потребна добра воља и 
учешће обе стране, а тога 
у Приштини већ година-
ма уназад нема. На новом 
ЕУ посреднику Соренсе-
ну је да дијалог поново 
учини релевантним, јер 
га приштински режим 
Аљбина Куртија потпуно 
обесмишљава својим јед-
ностраним мерама и теро-
ром који спроводи према 
Србима на КиМ. Недавни 
брутални напад албан-
ског полицајца на српског 
матуранта у Косовској 
Митровици је само један 

у низу жалосних примера 
који приказују како изгле-
да својеврсна полицијска 
окупација севера Косме-
та. Србија ће остати пос-
већена процесу дијалога, 
али ће уједно чинити све 
што може како би додат-
но економски оснажила 
српску заједницу на КиМ.

Колико је важно члан-
ство Српске напредне 
странке у Европској 
народној партији?
- Чланство Српске на-

предне странке у Европ-
ској народној партији 
(ЕПП) је од великог зна-
чаја, јер ЕПП представља 
водећу политичку снагу у 
ЕУ, са значајним утицајем 

у Европском парламенту 
и међу државама члани-
цама. Ово чланство омо-
гућава СНС-у да активно 
учествује у обликовању 
европских политика и да 
промовише интересе Ср-
бије у оквиру ЕУ. Такође, 
оно јача политичке везе 
са кључним европским 
лидерима и партијама, 
што је од суштинске важ-
ности за подршку нашем 
европском путу. Као део 
породице ЕПП-а, СНС по-
казује посвећеност европ-
ским вредностима, попут 
демократије, владавине 
права и економског прос-
перитета, што додатно 
учвршћује позицију Ср-
бије у преговорима.

НЕМАЊА СТАРОВИЋ, 
министар за европске интеграције

НАшЕ ЈЕ ДА БУДЕМО СПРЕМНИ ЗА ЧЛАНСТВО 
У ЕУ КАДА СЕ ВРАТА ПРОшИРЕЊА ОТВОРЕ

- Отварање Кластера 3 значи да ће 
Србија моћи да унапреди 
економску конкурентност, 
подстакне иновације и привуче 
додатна средства из ЕУ за мала 
и средња предузећа, образовање 
и социјалну политику. Оно носи и 
снажну симболику, јер прескачемо 
препреку која нас је дуго спутавала 
и хватамо прикључак са таласом 
убрзаног проширења

»

ИНТЕРВЈУ
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БОЉЕ ЋАЦИ НЕгО НАЦИ

Поводом великог срп-
ског празника Видо-
вдана, председник 

Србије Александар Вучић 
уручио је, на свечаној це-
ремонији у Палати Србија, 
одликовања заслужним поје-
динцима и институцијама, 
и нагласио да је сигуран да 
ће одговорност, озбиљност, 
посвећеност лаурета бити 
још већа, а истовремено да 
ће бити и назнака пута за све 
млађе који долазе после њих.

Видовданска одликовања 
председник је уручио Радова-
ну Вишковићу, председнику 
Владе Републике Српске, Ан-
дрији Мандићу, председнику 
Скупштине Црне Горе, Вла-
дану Петрову, редовном про-
фесору Правног факултета у 
Београду и судији Уставног 
суда, Патрику Дриду, декану 
и редовном професору Фа-
култета спорта и физичког 
васпитања у Новом Саду...

Одликовање је додеље-
но и Јелени Бухач Радојчић, 
која је као дете преживела 

голготу јасеновачког логора 
и по којој је снимљен филм 
„Дара из Јасеновца“, глуми-
ци Лидији Вукићевић, му-
зичарима Јовану Колунџији, 
Ненаду Јанковићу (Нелету 
Карајлићу), групи Гарави Со-
как, новинаркама Бранки Ла-
зић и Драгани Ћендић....

Председник је подсетио 
да су лауреати, сваки у својој 
области, на различите начине 
доприносили успеху Србије. 
Неки су то, како је рекао, чи-
нили, пружајући отпор, неки 
чинећи ствари уобичајене, а 
неки чинећи сасвим неуоби-
чајене ствари. Додао је да 
зна да ће лауреати имати још 
већу одговорност, не пред 
њим и ни пред којим поједин-
цем или институцијом, већ 
пред самим собом.

„Добијање одликовања од 
Републике Србије много је 
више од онога што можете да 
замислите. Ви носите од данас 
неупоредиво већу одговор-
ност него што сте икада има-
ли. Ви сте од данас, на сваком 

месту, више од обичног пред-
ставника и грађана и државе“, 
истакао је председник.

Председник Вучић уручио 
је одликовања и Владимиру 
Вуковићу, Ненаду Ђорђе-
вићу, Сефедину Шеховићу, 
Александру Митићу, Слави-
ши Недељковићу, Валерији 
Пинтер Крекић, Владиславу 
Воларевићу, Радивоју Петров 
Стојковићу, Драгану М. Иг-
њатовићу, Валентини Арсић 
Арсенијевић, Драгољубу 
Којичићу, Дејану Недићу, 
Ватерполо савезу Србије, ЈП 
за развој и унапређивање ин-
формисања на српском у АП 
КиМ Мрежа-Мост, Јединици 
за обезбеђење личности и 
објеката МУП, Ненаду Ша-
поњи, Владимиру Томчићу, 
Милораду Лонићу, Миодрагу 
Шкрбићу, Жељку Лазовићу, 
Љубомиру Манасијевићу, 
Ђорђу Давиду, Чеди Мар-
ковићу, Душици и Недељку 
Билкићу, постхумно Весни 
Стојаковић, Предрагу Леовцу 
и Александру Грбовићу.

ВИДОВДАНСКА ОДЛИКОВАЊА

НАГРАђЕНИ ОНИ КОЈИ СУ 
ДОПРИНОСИЛИ УСПЕхУ СРБИЈЕ

Студенти који желе 
да уче, предвођени 
најбољим студентом 

Медицинског факултета 
Милошем Павловићем, ор-
ганизовали су Видовданско 
књижевно поподне на пла-
тоу испред Дома Народне 
скупштине. Догађај је окупио 
велики број грађана који су 
дошли да им пруже подршку 
у њиховој борби за успоста-
вљање наставе на факулте-
тима и да им покажу да нису 

сами на мети блокадера и те-
рориста који су им, претход-
них седам месеци, претили 
најогољенијим насиљем.

Подсетимо, Милош Павло-

вић и његове колеге дожи-
вели су низ напада, а најбру-
талнији је био у Студентском 
граду, када се бесна руља 
окупила у жељи да их лин-

чује испред кафића у који су 
сели да попију пиће.

Међутим, кулминација на-
сиља над њима била је упра-
во на Видовдан, после бло-
кадерског скупа на Славији, 
када је насилничка руља 
кренула ка Пионирском пар-
ку носећи мотке, тољаге, ка-
менице и флаше да, како су 
најављивали, „очисте Ћаци-
ленд“. Иживљавање и линч 
над овим младим људима 
спречила је српска полиција, 

„Фашизам у србији никада неће проћи. 
Поносан сам на ове младе људе који су 
издржали линч и терор. реч „ћаци“ постаје 
симбол слободе. колико је то лепша 
реч него наци!”

Председник Александар Вучић

а подршку су им све време 
давали бројни грађани који 
су заједно са њима били у 
Пионирском парку и на пла-
тоу испред Дома Народне 
скупштине, међу којима су 
били и председник Србије 
Александар Вучић, председ-
ник СНС Милош Вучевић, ви-
соки страначки функционери 
Дарко Глишић, Миленко Јо-
ванов, Златибор Лончар, Ад-
ријана Месаровић, Биљана 
Пантић Пиља....  

ЋАЦИЛЕНД
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На дневном реду Петог 
ванредног заседања 
Народне скупштине 

Републике Србије у Чeтр-
наестом сазиву  било је 46 
тачака, међу којима су била 
и три медијска закона, као и 
предлози закона о Алимен-
тационом фонду, субвенцио-
нисаним кредитима за младе 
за куповину првог стана и о 
заштити ваздуха.

Посланици су разматрали 
и годишње извештаје Заш-
титника грађана, Поверени-
ка за информације од јавног 
значаја и заштиту података 
о личности и Повереника 
за заштиту равноправно-
сти, као и извештаје о раду 
Државне ревизорске инсти-

туције, Агенције за спреча-
вање корупције, Фискалног 
савета и Комисије за контро-
лу државне помоћи и више 
међудржавних споразума.

Закон о Алиментационом 
фонду предвиђа да се из тог 
фонда исплаћује алимента-
ција самохраним родитељима 
чији бивши супружници то 
не чине, а да држава преузме 
на себе наплату од оних који 
избегавају исплату алимен-
тације својој деци. Законом 
се уређује оснивање, упра-
вљање и начин финансирања 
Алиментационог фонда, пра-
ва детета на привремено из-
државање из Алиментацио-
ног фонда, поступак за оства-
ривање права на то...

Председница Скупштине 
Србије Ана Брнабић, образ-
лажући предлог тог закона, 
истакла да је то најбољи за-
кон за заштиту деце и самох-
раних родитеља. Брнабић је 
навела да, према подацима 

из 2022. године, у Србији има 
300.000 самохраних мајки и 
70.000 до 80.000 мушкара-
ца, да половина од њих има 
проблем са алиментацијом, 
а да две трећине чине жене.

Председница парламента 

З А К О Н  О  А Л И М Е Н Т А Ц И О Н О М  Ф О Н Д У

НаЈбоЉа ЗаШТиТа деЦе и 
СамоХраНиХ родиТеЉа

- неодговорни родитељи биће дужници 
државе, која ће све наплатити са каматом 
и такви случајеви никада неће застарити. 
самохрани родитељи биће исплаћени 
најкасније два месеца од подношења захтева, 
а право на алиментацију, осим родитеља 
малолетне деце, имају и деца до 26 година 
која су на школовању 

(АНА БРНАБИЋ, ПРЕДСЕДНИЦА НАРОДНЕ СКУПШТИНЕ)

МИлЕНкО јОВАНОВ

ПОКАЗАНО ДА ПОЛИТИКА СНС, 
УПРКОС БРУТАЛНОЈ КАМПАЊИ, 
ИМА ПОДРшКУ ВЕЋИНЕ

СИНИША МАлИ

НАРОДНА СКУПшТИНА РЕПУБЛИКЕ СРБИЈЕ

шеф посланичке групе 
„Александар Вучић - Србија 
не сме да стане“ Миленко 
Јованов изјавио је да су из-
бори у Косјерићу и Зајечару 
показали да политика Алек-
сандра Вучића и СНС-а, упр-
кос седам месеци бруталне 
кампање против њих, има 
подршку већине.

„Уз бруталну кампању, на-
сиље, шетње и претње, опо-
зиционе листе нису могле ни 
у две колоне, ни уједињено 
да освоје већину гласова. 
Наша политика је на овим 
изборима положила најза-
хтевнији тест до сада и ос-
војена је победа након седам 
месеци бруталне кампање“, 
рекао  је Јованов на конфе-
ренцији за медије у Скупш-
тини Србије.

Како је навео, седница 
парламента почела је на чу-
дан начин, јер се створила 
ситуација у којој је опози-
ција прогласила победу на 
изборима.

„Објашњавају нам да су 
изгубили они који су добили 
више гласова и више манда-
та, а онај ко је освојио мање 
је победио. Они убеђују 
своје присталице да оно што 
јесте - није и оно што није - 
јесте“, навео је Јованов.

Истичући да су се опет 
појавиле оптужбе да је било 
крађе, нерегуларности, 
објаснио је да су опозицио-
нари и блокадери све своје 
ресурсе довели и у Зајечар и 
у Косјерић.

„Имали су више контроло-
ра код нас и опет кажу да им 
је неко подвалио, украо. То 
говори да су неспособни и не 
знају како да се организују 
за изборе. Ово је био вели-
ки ударац за њих, потврди-
ли су што су писали данима 
на друштвеним мрежама да 
је потребно проветравање 
опозиције. Овај резултат је 
потврда да они не предста-
вљају никога сем сами себе“, 
навео је Јованов.

Измене Закона о суб-
венционисаним стам-
беним кредитима за 
младе, који је усвојен 
половином марта 2025. 
године, направљене су 
према сугестијама ба-
нака и младих који су 
заинтересовани за узи-
мање ових позајмица, 

објаснио је министар финансија Сини-

ша Мали, представљајући предлог из-
мењеног закона посланицима у Скупш-
тини Србије.

1. Укључују се и помоћни објекти, 
као објекти за које се може давати кре-
дит (до сада су били обухваћени само 
главни објекти - стан или кућа).

2. Осим јемца из уже породице за 
одобравање кредита незапослени-

ма, јемац може бити и неко треће 
лице.

3. Млади ће субвенционисаним кре-
дитом моћи да саграде кућу или мон-
тажну кућу на свом земљишту.

4. Трошак таксе за упис хипотеке у 
Републичком геодетском заводу неће 
плаћати ни млади ни банка, већ га на 
себе преузима држава.

НОВИНЕ О СТАМБЕНИМ КРЕДИТИМА ЗА МЛАДЕ

указала је на то да ће неод-
говорни родитељи убудуће 
бити и дужници државе, која 
ће све наплатити са каматом 
и да такви случајеви никада 
неће застарити. Како је појас-
нила, самохрани родитељи 

ће бити исплаћени најкасније 
два месеца од подношења 
захтева, а право на алимен-
тацију, осим родитеља мало-
летне деце, имају и деца до 
26 година која су на школо-
вању.
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У недељу, 8. јуна, одр-
жани су локални из-
бори за одборнике у 

Скупштини града Зајечара и 
у Скупштини општине Косје-
рић. Након затварања бира-
лишта и пребројавања гласо-
ва, грађанима се  из седишта 
СНС обратио председник Ср-
бије и члан Председништва 
СНС Александар Вучић и 
изјавио да је листа „Не дамо 
Србију - Александар Вучић“ 
у Зајечару убедљиво побе-
дила, као и да је у Косјерићу 
однела победу.

„У Зајечару је огромна раз-
лика и убедљива је победа 
листе СНС, граду који је пет 
и по пута већи од Косјерића. 
Донео сам свих 29 копија за-
писника из  Косјерића и на 
свих 29 су потписи наших 
политичких противника, тес-
но је у Косјерићу, али је и ту 
победила листа СНС“, рекао 
је председник Вучић у об-
раћању грађанима.

Истакао је да су локални 

избори у ова два места одр-
жани у условима који су до 
сада невиђени на српској по-
литичкој сцени:

„У условима линча, прого-
на, малтретирања грађана, 
претњи, уцена, кршења свих 
законских норми, кршења 
елементарних изборних пра-
вила око којих смо се лако 
договарали још 90-их година 
и које никада нико није поми-
слио да ће на тако бруталан 
начин да крши, довођењем 
батинаша што на мотоцикли-
ма, моторима, што у црним 
џиповима, који су претили 
становништву и Зајечару 
и Косјерићу, као и поста-
вљањем барикада, блокада 
на путеве, малтретирањем 
људи на сваки могући начин“.

Нагласио је да ићи на из-
боре у таквим условима није 
нормално и да верује да се ни-
када по таквим условима из-
бори нигде, ни у једној месној 
заједници, а камоли на неком 
ширем нивоу, неће поновити.

„Изашли смо на изборе 
желећи да се боримо, да се 
супротставимо терору, упр-
кос чињеници да су Зајечар 
и Косјерић дивна места, али 
и због наших грешака у про-
шлости, због лошег локал-
ног наслеђа, због чињенице 

да у Зајечару ни прошли пут 
нисмо били ни близу већине, 
имали смо 42 одсто, па смо 
уз помоћ партнера владали 
Зајечаром недовољно ус-
пешно, што смо морали све 
да променимо и да у језивим 
условима водимо кампању“, 

ЗАЈЕЧАР

Не дамо Србију - Александар Вучић
27 мандата

Промена у коју верујемо - Угљеша 
Ђуричковић - Драгана Рашић 
19 мандата

Уједињени за спас Зајечара - Мила-
дин Крстић - Мирко Јеленковић 
4 мандата

Анализа народног 
посланика Владимира 
ђукановића

ЧИЊЕНИЦЕ 
ПОСЛЕ ИЗБОРА 
У ЗАЈЕЧАРУ И 
КОСЈЕРИЋУ
1. СНС је остала убедљиво 
најјача политичка странка у 
Србији.

2. СНС је увећала у срединама 
које јој нису биле наклоњене 
број присталица у апсолутном 
броју, док је у Зајечару, као 
градској средини, увећала и 
проценат и број мандатa.

3. СНС може веома добро да 
се носи са стварањем тзв.ре-
ферендумске атмосфере и да 
у таквом амбијенту однесе 
победу и то на значајно већој 
излазности од уобичајене.

4. СНС је, упркос језивој кам-
пањи у протеклих седам месе-
ци против ње, успела да сачу-
ва своје бирачко тело и чак да 
га увећа, те је прошла у чита-
вој кризи неокрњена, а прави 
политички карамбол настао је 
на опозиционој страни.

8. ЈУН Л О К А Л Н И  И З Б О Р И  У  З А Ј Е Ч А Р У  И  К О С Ј Е Р И Ћ У

рекао је председник Вучић.
Напоменуо је да је СНС 

имала пад у Косјерићу на 
парламентарним изборима, 
али да је и тамо извојевана 
победа на локалним избори-
ма, те да је поносан на то што 
је СНС у Зајечару освојила 

више од 48 одсто важећих 
гласова. Рекао је да је посеб-
но срећан јер су Косјерић и 
Зајечар места где је опози-
ција имала велику шансу да 
победи, а да нису то успе-
ли да остваре јер је народ 
изабрао државу.

„Честитам свим људима 
који су победили обојену 
револуцију. Знате ли колико 
је плаћено мотористима, бај-
керима, студентима, колике 
дневнице, колико за храну у 
ових седам месеци разарања 
државе, уништавања СНС-а 
и на крају ништа, још један 
пораз и то тамо где је најлак-
ше било очекивати да буде-
мо поражени. Ово су била 
места где су имали велику 
шансу и опет су изгубили“, 
казао је председник Вучић.

Како је навео, уз све што 
су организовали до дана из-
бора, потцртали су у ноћи 
после избора када су при-
купљали људе како би, ваљ-
да, тукли своје људе који су 
потписивали записнике.

„Све што живи у Косјерићу, 
где је излазност 84,19 одсто, 
изашло је да гласа против нас 
и опет је већина гласала за 
нас“, казао је Вучић и истакао 
да је СНС победила на локал-
ним изборима, где је нормал-

но да постоји незадовољство 
и где су многи из владајуће 
коалиције чинили грешке и 
нису бринули о људима.

„И успели смо да победи-
мо зато што је народ изабрао 
државу. Можете да вичете, 
блокирате улице, али када 
дођемо иза паравана, гласа-
мо за нашу државу, а не про-
тив ње, не гласамо за страни 
новац, своју земљу волимо 
више од свега. И то је порука 
данашњих избора“, закљу-
чио је председник Вучић и 
захвалио се свима који су се 
супротстављали насиљу, си-
леџијству и блокадерима.

„Мислим да је овај резултат 
из Зајечара онако баш хладан, 
хладан туш за све оне који су 
мислили да ће лако да почи-
сте оне који нису мало ура-
дили“, констатовао је пред-
седник Вучић и истакао је да 
ће из сваке победе извлачити 
поуке и исправљати грешке, 
како би свака следећа победа 
била убедљивија.

КОСЈЕРИЋ

Не дамо Србију - Александар Вучић 
14 мандата

Уједињени за Косјерић 
13 мандата

Победа СНС уПркоС 
блокадерСком НаСиЉу и лиНчу
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ЗДРАВЉЕ

Министар Златибор Лончар при-
суствовао је додели уговора о раду 
најбољим дипломцима медицинских 
факултета и средњих медицинских 
школа, које је уручио председник 
Србије Александар Вучић. Додеље-
но је 100 уговора о раду најбољим 
дипломцима медицинских факул-
тета и 513 уговора најуспешнијим 
дипломцима медицинских средњих 
школа. Млади су кроз разговор са 
министром здравља исказали инте-
ресовања у погледу одабира спе-
цијалистичких студија и здравствене 
установе у којој ће радити.

ФИНАНСИЈЕ

Први потпредседник Владе и ми-
нистар Синиша Мали посетио је па-
виљон Србије на ЕКСПО изложби у 
Осаки и поручио и да се Србија по-
казала као атрактивна дестинација 
за велики број инвеститора из целог 
света. Истакао је да је на инвестицио-
ној конференцији између Србије и Ја-
пана представио потенцијале наше 
земље и позвао јапанске инвеститоре 
да се определе за инвестирање у на-
шој држави.

ЈАВНА УЛАГАЊА

Министар Дарко Глишић обишао 
је у селу Даросава, надомак Аранђе-
ловца, потпуно реконструисан вр-
тић „Лептирић“, који је био девас-
тиран током поплава у јуну 2023. 
године и истакао да је за овај проје-
кат Влада Србија издвојила око 60 
милиона динара. Поручио је да са 
завршетком Предшколске установе 
„Сунце 2“ и улагањем у друге уста-
нове тог типа, у Аранђеловцу неће 
више бити листа чекања за упис ма-
лишана.

ВЕСТИ ИЗ ВЛАДЕ РЕПУБЛИКЕ СРБИЈЕ

пОкуШАлИ Су ДА ЗАуСТАВЕ СРБИју, АлИ НИСу 
РАЗуМЕлИ ДА ОВу ЗЕМЉу пОкРЕЋу пОШТЕНИ, 
ВРЕДНИ ЉуДИ. НЕкА СЕ чујЕ глАСНО И НЕкА 
ЗНАју СВИ: СРБИјА НИјЕ пОклЕклА, СРБИјА 
СТОјИ уСпРАВНО! пОНОСНА, СНАЖНА, ујЕДИњЕНА!



СТРАНАЧКЕ ВЕСТИ ВЕСТИ
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„С пОНОСОМ СМО НОСИлИ ИМЕ АлЕкСАНДРА ВучИЋА, кАО 
НОСИОЦА лИСТЕ. ДОклЕ гОД јА ВОДИМ СНС, ОН ИМА НАШу 
БЕЗРЕЗЕРВНу пОДРШку, А ВЕРујЕМ И ДА СНС ИМА њЕгОВу 
пОДРШку. И ЗАјЕДНИчкИ ЋЕМО НАСТупАТИ И С пОНОСОМ 
РЕЋИ: „ДА, МИ СМО јЕДАН ТИМ. АлЕкСАНДАР ВучИЋ И СНС“. 
И ТО јЕ ТАкО И ТАкО ЋЕ БИТИ”.

Милош ВучеВић, 
председник Српске напредне странке

ОДБРАНА

ЕВРОпСкЕ ИНтЕГРАцИЈЕ

ЗАштИтА жИВОтНЕ СРЕДИНЕ

пРИВРЕДА

У касарни „Бањица 2“ одржана је 
седница проширеног колегијума на-
челника Генералштаба, којој је при-
суствовао председник Србије Алексан-
дар Вучић. Председника су дочекали 
министар одбране Братислав Гашић 
и начелник Генералштаба генерал 
Милан Мојсиловић, уз почасни строј 
Војске и интонирање химне. Председ-
ник Србије рекао је да се претходних 
месеци радило на опремању и модер-
низацији Војске Србије и за септембар 
најавио велику војну параду.

„Подршка од 40 до 45 одсто 
грађана европским интеграцијама 
Србије је висока узевши у обзир 
да процес траје дуго, да постоји 
замор и одређена врста разоча-
рања. На нама је да вратимо енер-
гију и објаснимо користи које смо 
до сада имали“, рекао је министар 
Старовић, истичући да је ЕУ Ср-
бији уплатила више од четири ми-
лијарде евра кроз различите про-
граме.

Министарка Адријана Месаровић 
разговарала је са представницима 
компаније „ЗФ Србија“ и истакла да 
та компанија има велики значај за 
привреду Србије. Приликом посе-
те производних погона компаније у 
Панчеву, навела да је стабилност по-
словања изузетно важна јер „ЗФ“ пла-
нира нове инвестиције у Србији. „Ова 
компанија нам је посебно значајна јер 
је извозно оријентисана, извезла је 
пола милијарде евра само у 2024. го-
дини“, навела је Месаровић.

Министарка Сара Павков састала се 
са представницима Зеленог климат-
ског фонда, у циљу додатног јачања 
темеља за координисану и делотвор-
ну климатску акцију, али и помоћи у 
мобилизацији ресурса за постизање 
заједничких климатских циљева. „Ср-
бија је потпуно посвећена усклађи-
вању законодавног оквира са европ-
ским законодавством и више пута је 
потврдила да је поуздан партнер у 
спровођењу климатских пројеката у 
складу са међународним и европским 
стандардима“, истакла је Павков.

СпОЉНИ пОСЛОВИ

Министар Марко Ђурић изјавио 
је да је одлука тзв. Специјалног ту-
жилаштва привремених институција 
у Приштини да подигне оптужнице 
против 11 Срба због наводног учешћа 
у барикадама 2022. године, још је-
дан покушај да се застраши српско 
становништво на КиМ. „Тај потез је 
правно неутемељен и у супротности 
са заједничком изјавом ЕУ и Стејт 
департмента САД из децембра 2022. 
године, на основу које су барикаде 
уклоњене уз међународне гаранције 
да неће бити репресивних мера про-
тив учесника“, саопштио је Ђурић.

БРИГА О пОРОДИцИ И ДЕмОГРАФИЈИ

Почео је са радом Контакт цен-
тар Министарства за бригу о поро-
дици и демографију у циљу ефи-
касније подршке грађанима и лак-
шег остваривања права утврђених 
новим Законом о Алиментацио-
ном фонду. Министар Јелена Жа-
рић Ковачевић рекла је да за само 
један викенд било више од 400 
позива, а да су оператери стручна 
лица која раде у Министарству и 
могу да дају праве одговоре.

СпОРт

Министар Зоран Гајић при-
суствовао је презентацији кан-
дидатуре Новог Сада за титулу 
Европског града спорта 2026. го-
дине. Оцењено је да Нови Сад с 
поносом конкурише за ову прес-
тижну европску титулу, јер спорт 
живи 24 сата, свих 365 дана у го-
дини. У граду делује више од 1.097 
спортских клубова, организација 
и удружења, а спортом се, про-
фесионално или аматерски, бави 
више од 134.000 људи. У изградњу 
спортских објеката и терена од 
2012. године уложено је више од 
35 милиона евра.

кУЛтУРА

Министарство културе одобрило 
је Општини Ћићевац пет милиона 
динара за амбијентално осветљење 
средњовековне Куле Тодора од Ста-
лаћа и за унутрашње уређење новог 
Завичајног музеја, у оквиру про-
грама „Градови у фокусу“. „Општи-
на Ћићевац је једна од најмањих у 
Србији по броју становника, али је 
велика по свом културном наслеђу, 
зато смо се сконцентрисали на  об-
нову и опремање ова два важна 
објекта“, рекао је Селаковић.

ВЕСТИ ИЗ ВЛАДЕ РЕПУБЛИКЕ СРБИЈЕ
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МИЛОш ВУЧЕВИЋ ПРЕДСЕДНИК СРПСКЕ НАПРЕДНЕ СТРАНКЕ

Председник Српске на-
предне странке Ми-
лош Вучевић одржао 

је конференцију за медије и 
рекао да је изборна листа „Не 
дамо Србију-Александар Ву-
чић“ на локалним изборима 
у Косјерићу остварила тесну, 
али чисту и слатку победу.

„У односу на изборе из де-
цембра 2023. године, попра-
вили смо резултат у Косјерићу 
за 700 гласова. Тесна, али 
слатка победа. И чиста побе-
да. Честитам грађанима Косје-
рића на упорности да остваре 
своје Уставом и законима га-
рантовано право“, рекао је он.

Оценио је да не би могао 
да каже да су избори одр-
жани у фер и демократској 
атмосфери

„Хвалили су се блокаде-
ри да су довели и искрцали, 
спровели инвазију са 4.000 
до 5.000 људи, у средини где 
живи 8.000 људи. Да је до-
шло 5.000 људи који их оне-
могућавају да гласају. Али да 
су радили своју кампању, ја 
бих разумео, није спорно да 

су дошли да раде у својим 
штабовима, да мотивишу 
своје симпатизере, чланове 
да гласају. То је океј, то је 
део парламентарног живота, 
то је део изборних кампања. 
Они су дошли да онемогућа-
вају грађане да гласају ако су 
проценили да неће гласати 
за њих. Дошли су да онемо-
гуће политичку конкурен-
цију и све оне који другачије 
мисле да се баве изборним 
активностима“, рекао је он.

Оценио је да је полиција 
била максимално толерантна 
и да није разумео окупљања 
испред Председништва Ср-
бије и просторија СНС-а.

„Не бисмо изашли пред јав-
ност да нисмо имали верифи-
кацију избора, не коцкамо се 
са изборном вољом грађана, 
то је за нас светиња, а неки су 
резултате прогласили након 
25 одсто пребројаног мате-
ријала“, навео је Вучевић.

Према његовим речима, 

листа СНС на локалним из-
борима у Зајечару однела 
је велику победу и добила 
47,12 одсто гласова. Навео је 
да је ово велики резултат јер 
је излазност била огромна за 
град Зајечар, 63,64 одсто.

„Добили смо 4.000 гласо-
ва више него што смо имали 
на локалним изборима 2021. 
године у  Зајечару, односно 
2.200 гласова више него што 
смо имали на изборима де-
цембра 2023. године. Апсо-
лутно смо поправили резул-
тат на великој излазности и у 
атмосфери која до сада није 
забележена у Србији од по-
четка вишестраначког живо-
та“, рекао је Вучевић.

Он је честитао СНС лис-
ти и њеним кандидатима на 
великој победи у готово не-
могућим условима, а чести-
тао је и грађанима Зајечара 
и Косјерића на оствареном 
бирачком праву и на гласа-
њу на демократски начин у 
недемокрадским условима и 
амбијенту какав до сада није 
виђен у Србији.

У ноћи између 16. и 
17. јуна догодило се 
страшно насиље у 

Врњачкој Бањи, када је Иван 
Младеновић из Штулца (36) 
из ватреног оружја запуцао 
на просторије Српске на-
предне странке и на поли-
цију.

Иван Младеновић учесник 
је свих протеста и блокада, а 
на друштвене мреже качио је 
слике на којима је у друштву 
са истакнутим блокадери-
ма Немањом Шаровићем, 
Златком Кокановићем и Дра-
жом Петровићем.

У очигледној намери да 
неког убије, блокадер Младе-
новић прво је пуцао на стра-
начке просторије, у којима, на 
сву срећу, у том тренутку није 
било никога, а потом је ватру 

отворио и на припаднике по-
лиције, који су на крају успе-
ли да га савладају.

Председник Српске напред-
не странке Милош Вучевић 
огласио се тим поводом и 
објаснио да ово није изолован 
инцидент и напад на просто-
рије и активисте СНС, али да 
је свакако најекстремнији.

„Овај напад као да је наја-
вљиван и прижељкиван све 
ово време, као да се прави-
ло унапред већ оправдање 
да до тога може да дође, а 
ако дође то ће бити готово 
легитиман чин, јер, забога, 
неко пуца у апсолутно зло. 
Пуцач Иван Младеновић ис-
палио је хице с намером да 
убија људе из СНС. Био је на 
готово свим блокадама, на 
својим профилима подржа-

ва блокаде и ставља 
симболе тих блокада, 
од крвавих шака до 
слика са најпознатијим 
блокадерским лицима. 
Срећа што нико из СНС 
није страдао, као што 
је срећа што није убио 
ниједног полицајца на 
ког је пуцао. Немам 
дилему да је хтео да 
убије неког члана СНС. 
Тражио је да ликвиди-
ра чланове СНС. По-
лицајци су га лишили 
слободе. За сваку осу-
ду је ћутање тајкун-
ских медија и блокаде-
ра, и они ће покушати 
ово чак и да оправдају. 
Немојте да легитими-
шете насиље“, поручио 
је Вучевић.

ВЕЛИКЕ И СЛАТКЕ ПОБЕДЕ 
У ЗАЈЕЧАРУ И КОСЈЕРИЋУ

СТРАшНО НАСИЉЕ У ВРЊАЧКОЈ БАЊИ

БЛОКАДЕР ПУЦАО У НАМЕРИ 
ДА УБИЈЕ НЕКОГ ИЗ СНС

Испред Дома Наро-
дне скупштине одр-
жано је књижевно 

поподне које су поводом 
Видовдана организовали 
студенти који желе да уче, 
а скупу су присуствовали 
и председник СНС Милош 
Вучевић, министри Никола 

Селаковић и Адријана Ме-
саровић...

Председник странке Ми-
лош Вучевић на скуп је 
кренуо мотором, са групом 
пријатеља бајкера, у вели-
чанственој колони из Новог 
Сада. По доласку у Београд, 
обратио се са платоа испред 

Дома Народне скупштине, 
заједно са великом групом 
бранилаца земље и народа, 
истинских ратних ветерана, 
и позвао председника Ср-
бије Александра Вучића да 
свира крај обојеној  револу-
цији.

„Послао бих поруку 

Вучићу, народ му одав-
де поручује: свирај крај 
обојеној револуцији. Дос-
та је свима, свима је свега 
доста, уморни су сви. Нити 
се више ико плаши, нема 
више никаквог смисла ово 
што раде“, поручио је Ву-
чевић.

ВИДОВДАН

ПРЕДСЕДНИК ВУЧИЋ ДА СВИРА 
КРАЈ ОБОЈЕНОЈ РЕВОЛУЦИЈИ
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После трагедије на 
Железничкој ста-
ници, када је у паду 

надстрешнице страдало 16 
људи и осталих немилих 
догађаја који су касније за-
десили Нови Сад, уништа-
вања Градске куће, изливања 
фекалија на трг, напада на 
активисте СНС, демолирање 
страначких просторија и ос-
талих, градоначелник Жарко 
Мићин говори о тренутној 
ситуацији у граду и каже да 
је трагична несрећа иско-
ришћена за покушај изази-
вања уличне револуције и 
промену власти без избора.

- Када су схватили да им 
се обојена револуција „ис-
пумпала“, сада покушавају 
да подметну идеју ванред-
них избора, да би добили 
нов повод и изговор за по-
кушај изазивања нових ма-
совних протеста и уличне 
револуције. Грађани Новог 
Сада су одавно престали да 
обраћају пажњу на блокаде 
и активности блокадера. 
Нико им се не придружује, 
остали су усамљени. И из 
дана у дан их је све мање. И 
ако наставе да истрајавају у 
малтретирању људи блоки-
рањем раскрсница и улица, 

леђа ће им окренути чак и 
најватреније присталице. 
Од првог дана позивам на 
дијалог, јер сматрам да је 
даљи развој Новог Сада, 
а не његово блокирање, 
суштинско питање око ког 
је уједињена већина Ново-
сађана.

Како грађани реагују 
на блокаде, бруталан 
напад на Градску кућу, 
малтертирање активи-
иста СНС?
- Њихова малобројност 

показује да су Новосађа-
ни схватили да је у питању 

брутална обмана, која под 
маском борбе за већа де-
мократска права, одузима 
грађанима право да се сло-
бодно крећу и обављају ре-
довне животне активности. 
Свим добронамерним љу-
дима, а такви представљају 
огромну већину, од првог 
дана је јасно да се напредак 
не остварује спречавањем 
нормалног живота и инвес-
тиција. Да није прогрес, већ 
назадовање, ако деца не иду 
у школу, а студенти на фа-
култете.

Да није пијетет кад разлу-
пате Градску кућу. Или кад 

уништавате просторије по-
литичких неистомишљени-
ка. И кад покушавате да им 
забраните да разговарају са 
грађанима. Новосађани желе 
нешто сасвим друго. Желе 
да се град развија. Да имају 
боље улице. Да имају више 
паркинга. Да се слободно 
крећу. Да се заврше сва три 
нова моста. Да наставимо са 
отварањем нових фабрика. 
То је политика града, коју је 
2012. године трасирао Ми-
лош Вучевић. И наставићемо 
да је спроводимо и у будућ-
ности.

Да ли су људи жељни 
нормалног живота?
- Нови Сад и Србија су 

више од шест месеци тао-
ци једне групе политичара, 
универзитетских профе-
сора, и студената које су 
злоупотребили за покушај 
насилног преузимања вла-
сти на улици. Пола године 
држе блокиране факулте-
те, више од три месеца су 
блокирали школе. И све 
време блокирају мостове 
и најпрометније улице и 
раскрснице. Политика која 
је заснована на идеји да се 
друштво може унапредити 
блокирањем и онемогућа-
вањем других људи у оба-
вљању редовних животних 
активности је дубоко анти-
демократска и антицивили-
зацијска. Ко год тврди да 
тако помаже грађанима да 
боље и квалитетније живе, 
шири најбезочније неисти-
не. Људи желе да њихова 
деца нормално иду у школу. 
Да заједно славе рођенда-
не. Желе да им деца иду на 
факултет. Да стекну дипло-
му и запосле се, и раде оно 
за шта су се образовали. 
Желе да нормално иду на 
посао, у куповину, или код 
лекара, да не размишљају 
да ли је неко блокирао ули-
цу којом треба да прођу.

Нови Сад се не гради бло-
кадама и препрекама, већ 
пројектима који покрећу 
економију и унапређују 
квалитет живота. Град се 
не развија блокирањем, 
него радом. Просечна но-

восадска плата достигла 
је у марту 127.765 динара, 
односно скоро 1.100 евра. 
Наставићемо да се боримо 
за још веће плате. За нове 
фабрике. Наставићемо да 
радимо у интресу Ново-
сађана.

Каква ће бити даља суб-
дина новосадске Же-
лезничке станице? До-
кле се стигло са идејом 
подизања споменика на 
месту страдања 16-торо 
људи?
- Нови Сад је 1. новембра 

доживео једну од највећих 
трагедија у својој историји. 
Погибија и страдање неви-
них грађана на Железничкој 
станици остаће вечна рана 
за све становнике Новог 
Сада и Србије. Зато сам Са-
вету за културу Скупштине 
града Новог Сада упутио 
иницијативу да се на месту 
несреће подигне споменик 
који ће представљати трајан 
материјални траг у култури 
сећања, на животе које смо 
изгубили и трагедију која 
нас је задесила. Споменик 
као основне елементе мора 
да има написана имена жр-
тава и повређених, као и 
информације и трагичном 
догађају. Савет је иниција-
тиву прихватио и упутио 
на стручно мишљење За-
воду за заштиту споменика 
културе и ЈП „Урбанизам“. 
Дакле, том питању присту-
памо с дужним пијететом, 
саосећањем и солидароно-
шћу. И желимо да споменик 
буде изграђен кроз дијалог 
у који би били укључени 
сви грађани Новог Сада 
и породице страдалих. С 
друге стране, неопходно 
је да надлежно Министар-
ство и предузеће „Желез-
нице Србије“ нађу адекват-
но решење за железнички 
саобраћај у Новом Саду. 
Станица у Петроварадину 
нема довољне капацитете 
за тако велики број путинка. 
А посебно треба имати на 
уму да ће број путника бити 
још већи кад се отвори брза 
пруга до Суботице и даље 
до Будимпеште.

ЖАРКО МИЋИН, 
градоначелник Новог Сада

НОВОСАђАНИ НЕ ЖЕЛЕ БЛОКАДЕ, НЕГО РАД И РАЗВОЈ ГРАДА
На којим важним 
пројектима у граду се 
тренутно ради?
- Ради се много. У свим 

деловима града. Сређује-
мо Алмашки крај - исто-
ријско срце Новог Сада. 
У последње три године у 
овај пројекат, заједно са 
АПВ, инвестирамо више 
од 5,1 милијарди дина-
ра. Завршавамо градњу и 
опремање топлане „Маје-
вица“, прве нове топлане 
после 40 година, капаци-
тета 22.000 корисника. На 
Југовићеву градимо нову 
школу од 4.600 квадра-
та, за 600 ђака. Гради се 
нови објекат Oш „Милош 
Црњански“ за око 1.600 
ученика. Градимо фискул-
турну салу и дограђујемо 
Ош „Десанка Максимо-
вић“ у Футогу. У току је 
доградња и опремање 
медицинске школе „7. 
април“. Градимо и опре-
мамо фискултурну салу у 
Гимназији „Лаза Костић“. 
Успели смо да стаби-
лизујемо водоснабдевање 
и укинемо ноћне рестри-
кције воде. Регенерисали 
смо три бунара и добили 
120 нових литара воде у 
секунди. У току је испи-
рање филтерских поља у 
фабрици воде. До краја 
године урадићемо ути-
скивање нових дренова 
у бунар БХД 3 на штран-
ду, који је из система ис-
кључен од 2008. године. 
Тиме ћемо добити још 120 
литара у секунди. Поред 
тога, урадићемо и ути-
скивање нових дренова у 
једном бунару на Ратном 
острву. А наставићемо 
и са регенерацијама бу-
нара. Укупно ће до краја 
године бити регенерсано 
девет бунара. Најважније 
је што ћемо почети бушње 
новог бунара, првог после 
више од 25 година. Граде 
се два нова моста и уско-
ро почиње гардња трећег, 
пешачко-бициклистичког 
моста.

Недавно је приказа-
на макета пешачког 
моста на стубовима 
Франца Јозефа. Коли-
ко ће овај мост значи-
ти за Нови Сад?
- Нови пешачко-бицик-

листички мост дуг 437,6 
и широк 12 метара и 
представља инвестицију 
за будућност. Темељ ус-
пеха за нове генерације. 
Нови мост има више-
струко значење за Ново-
сађане. Њиме ћемо пове-
зати Кеј и центар града 
са нашим најважнијим 
симболом, са нашим 
Гибралтаром на Дуна-
ву - Петроварадинском 
тврђавом. Новосађани 
ће пешке или бициклом 
стизати до тунела који 
ће бити реконструисан 
и из ког ће лифтом моћи 
да се превезу до платоа 
на Петроварадинској 
тврђави. Када мост буде 
изграђен, створићемо 
услове за још снажнији 
развој туристичке при-
вреде, као и услове да 
Подграђе тврђаве буде 
нова пешачка зона са 
културно-туристичким 
садржајима.

Поред овог, граде се 
још два моста, у проду-
жетку Булевара Евро-
пе и између Ковиља и 
Петрварадина. Ова три 
моста представљавиће 
нове жиле куцавице, 
нове коридоре развоја 
нашег града у будућ-
ности. Са три нова мо-
ста потпуно се мења 
живот у Новом Саду. 
Пројекат овог, као и 
преостала два моста 
који се граде, започет је 
током мандата Милоша 
Вучевића на челу Но-
вог Сада. Он је убрзани 
развој и модернизацију 
града поставио као свој 
и наш приоритет. И 
захваљујући тој визији, 
Нови Сад већ 12 година 
остварује снове многих 
генерација.

НОВО ЛИЦЕ ГРАДА

- Упутио сам 
иницијативу да 
се на месту несреће 
подигне споменик 
који ће 
представљати 
трајан материјални 
траг на животе које 
смо изгубили. 
Споменик мора да 
има написана име-
на жртава 
и повређених, као 
и информације 
и трагичном 
догађају. 
Иницијатива је 
прихваћена и 
упућена на стручно 
мишљење

»
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У рубрици 
СНС Панорама 
обавештавамо вас 
о активностима 
општинских и 
градских одбора СНС, 
током претходног 
месеца, у циљу 
бољег живота наших 
суграђана
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Реконструкцијом нисконапонске мреже 
обезбеђено је боље снабдевање електричном 
енергијом у Туларима, у засеоцима Мироса-
вљевићи и Лентићи. Обављени су радови на 
подручју трафостанице 6, где је обухваћено 

1,5 километара мреже. Замењено је 20 бан-
дера бетонским армираним стубовима, уз 
постављање одговарајућег снопастог кабла. 
КЈП „Ђунис“ набавио је возило за потребе 
службе одржавања водоводне и канализа-

ционе мреже, две цистерне за превоз воде за 
пиће и прање улица, као и камион смећар за 
службу комуналне хигијене. Ова набавка ће 
у великој мери повећати брзину и квалитет 
услуга које КЈП „Ђунис“ пружа корисницима.

1. уБ

БОЉЕ кОмУНАЛНЕ УСЛУГЕ

2. БЕлА пАлАНкА
пОСЕтА мИНИСтРА ДАРкА ГЛИшИћА

Министар Дарко Глишић и 
председник Општине Горан 
Миљковић разговарали су о 
реализованим пројектима и бу-
дућим плановима, а министар 
Глишић посебно је истакао ре-
конструкцију водоводне мреже 
и Дома здравља. Након састанка, 

одржана је седница проширеног 
састава Окружног одбора СНС, 
којој су присуствовали чланови 
свих одбора Пиротског округа, 
на којој је разматрана актуелна 
политичка ситуација и предста-
вљен план наредних страначких 
активности.

4. ИНђИјА
ИНФО штАНДОВИ

Чланови и активисти ОО одр-
жавају инфо штандове на више 
локација и разговарају са су-
грађанима о пројектима на ло-
калу и о актуелној политичкој 

ситуацији. Суграђанима су по-
делили „СНС Информатор“ и 
страначки промо материјал, који 
су обезбедили из личних сред-
става.

3. ТРСТЕНИк
ЕтНО ДАН 
У кРУшЕВцУ
Чланице Уније жена 

ОО СНС Трстеник учест-
вовале су на Етно дану у 
Крушевцу и представиле 
своје производе. Акти-
висти ОО присуствовали 
су Свенародном сабору у 
Нишу и пружили подрш-
ку политици председни-
ка Александра Вучића и 
држави Србији.

8. ВЕлИкА плАНА
кАмп ЗА мЛАДЕ ИЗ ДИЈАСпОРЕ

9. лАпОВО
ДОДЕЛА АУтО-СЕДИштА ЗА ДЕцУ

Поводом обележавања годишњице 
победе над фашизмом у Другом свет-
ском рату, делегација Општине, на челу 
са председником Страхињом Павеш-
ковићем, положила је венце и одала 
почаст палим борцима. У Библиотеци 
је одржано књижевно вече посвећено 

стваралаштву Бранкице Дамјановић. 
Министар без портфеља Ђорђе Милиће-
вић одржао је састанак са председником 
Павешковићем поводом реализације 
пројекта „Тематски летњи камп 2025“, 
који повезује младе из Велике Плане и 
из дијаспоре.

Чланови Савета за ко-
ординацију послова без-
бедности саобраћаја ре-
ализовали су едукацију 
о правилној употреби 
дечјих ауто-седишта и 
доделу ауто-седишта за 

децу рођену током 2024. 
године. Ова активност 
представља део шире 
кампање усмерене на 
повећање безбедности 
најмлађих учесника у са-
обраћају.

5. књАЖЕВАЦ
ГРАДСкА И хРАмОВНА 
СЛАВА
Прослављена је црквена и општинска слава Све-

ти Великомученик Георгије, а уједно је обележено 
и 190 година од оснивања кжањевачке цркве, у 
присуству бројних верника, представника Општи-
не и свечара. Свету архијерејску литургију служио 
је Његова светост патријарх српски Порфирије. 
Овогодишњи колачар Милан Ђокић, председник 
Општине и ОО СНС, предао је колач народном по-
сланику Браниславу Јосифовићу.

6. лЕБАНЕ
пОДЕЛА 
„СНС ИНФОРмАтОРА”

Активисти и функционери ОО СНС презентовали су 
нови број „СНС Информатора“ и грађанима представи-
ли резултате рада Српске напредне странке и председ-
ника Србије Александра Вучића. Грађане посебно за-
нимају дешавања око незаконитих блокада факултета, 
улица и институција, а евидентно је да сваким даном 
све више подржавају политику председника Вучића.

7. гОлуБАЦ
НОВА СтОЛАРИЈА НА ДОмУ кУЛтУРЕ

У МЗ Војилово постављена је нова столарија на згра-
ди Дома културе. У току је изградња стрелишта за гли-
нене голубове у оквиру Клуба стрелаца „Дунав 2015“. 
У МЗ Барич постављена је заштитна ограда у насељу, 
а у МЗ Двориште и МЗ Сладинац постављене су нове 
талпе у насељу и на мосту. Очишћено је корито потока 
у МЗ Добра.
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11. БАчкА ТОпОлА
РАЗГОВОРИ СА 
ГРАђАНИмА

Грађани имају прилику да сва-
ког четвртка разговарају, уз кафу, 
са председником Скупштине 
општине о битним темама за ло-
калну заједницу. Активисти ОО 
организују штандове у свим мес-
ним одборима, а организован је и 
одлазак на велике скупове у Бео-
граду и Нишу, уз пружање подрш-
ке председнику Србије Алексан-
дру Вучићу.

12. кАњИЖА
УНАпРЕђЕЊЕ ЕНЕРГЕтСкЕ 
ЕФИкАСНОСтИ

Министарство рударства и 
енергетике и Општина обезбе-
дили су 20,7 милиона динара за 
унапређење енергетске ефикас-
ности станова и кућа. Због ве-
ликог броја пријава, Општина је 

затражила додатна средства од 
Министарства, те су средства уд-
востручена. Као резултат имамо 
106 потписаних уговора за замену 
столарије, уградњу гасних котло-
ва и соларних колектора.

14. пОЖАРЕВАЦ
СпОРтСкЕ ИГРЕ мЛАДИх

Полагањем венаца на спомен 
костурницу погинулим Црвеноар-
мејцима и стрељаним родољубима 
на Чачалици, обележен је Дан по-
беде у Другом светском рату. Вен-
це су положиле делегације Града, 
Војске Србије, МУП-а, Амбасаде 
Русије, Браничевског управног 
округа, ГО Костолац, СНС и бо-
рачких организација. Отворене 
су Спортске игре младих, најма-
совније спортско такмичење за 
децу у Европи. Град и Министар-
ство грађевинарства, саобраћаја 
и инфраструктуре потписали су 
оквирни споразум за средства из 

ЛИИД пројекта Светске банке за 
реконструкцију Улице 27. априла.

15. ВлАДИМИРЦИ
ДРУжЕЊЕ НА 
штАНДОВИмА

Редовно се одржавају штандови 
на којима се дели „СНС Информа-
тор“ и страначки промотивни ма-
теријал. Одржана је хуманитарна 
акција у МО Кујавица и лицу које 
је у стању социјалне потребе уру-
чен је пакет са животним намир-
ницама. Председник Општине др 
Горан Зарић уприличио је пријем 
грађана у свом кабинету у циљу 
решавања проблема.

16. МАлИ ЗВОРНИк
АкцИЈА УРЕђЕЊА

У МЗ Доње насеље активисти 
ОО СНС реализовали су акцију 
сакупљања отпада и уређења зеле-
них јавних површина. Председник 

Општине Зоран Јевтић и заменик 
председника Милисав Деспотовић 
разговарали су са суграђанима који 
су затражили пријем код општин-
ског руководства. Библиотека „17. 
септембар“ затражила је од Ми-
нистарства културе подршку за 
адаптацију Завичајног одељења и 
депоа за уметничке слике, у оквиру 
конкурса „Градови у фокусу“.

17. ТИТЕл
РЕкОНСтРУкцИЈА шкОЛЕ

Радове на реконструкцији обје-
кта ОШ „Светозар Милетић“ у Тите-
лу обишли су председник Општине 
мр Драган Божић и министар за 
јавна улагања Дарко Глишић. Ра-
довима је обухваћена комплетна 
реконструкција објекта школе и фи-
скултурне сале, као и уређење пар-
тера са отвореним теренима. Влада 
Србије улаже близу 580 милиона 
динара у обнову ове школе која има 
традицију дужу од три века.

19. АРАНђЕлОВАЦ
РАЗГОВОРИ О ИНОВАцИО-
НОм цЕНтРУ

Представници Министарства 
науке, технолошког развоја и ино-
вација састали су се са председни-
ком Општине Бојаном Радовићем 
поводом могућности да Аранђе-
ловац добије Иновациони центар. 
Чланови Савета за безбедност са-
обраћаја организовали су обуку 
за возаче мотоцикала, уз поклон 
кацигу. Аранђеловац, Пријепоље 
и Сјеница учествују у програму 
примене најсавременије методе 
развоја политика различитости 
на локалном нивоу. У сусрет Свет-
ском дану оболелих од мултипле 
склерозе, чланови Удружења обо-
лелих извели су представу у дво-
рани „Парк“. Рукометаши екипе 
„Шамот“ пласирали су се у Супер 
лигу Србије.

20. кОВИН
НОВИ ОБЈЕкАт ЗА пРЕДш-
кОЛцЕ

Министарство за бригу о по-
родици и демографију доделило 
је средства за реконструкцију 
и пренамену зграде у објекат 
Предшколске установе. Најмлађе 
чланице КУД „Младост“ учество-
вале на Зонској смотри дечијег 
музичког и фолклорног ствара-
лаштва, а на Музичком фестива-
лу деце Војводине оркестри из 

Мраморка и Делиблата освојили 
су златно одличје. Полагањем ве-
наца крај спомен-обележја палим 
борцима у Другом светском рату, 
обележен је Дан победе. У оквиру 
програма Министарства за бригу о 
селу, Марија Каменовић и Милан 
Думитрашко из Дубовца постали 
су власници сеоске куће. У библи-
отеци „Вук Караџић“ организован 
је музичко-поетски програм пос-
већен суграђанки Маји Николић 
којој је потребна помоћ за лечење. 
Председница Општине Виолета 
Оцокољић предложила је да се 
чланови Општинског већа одре-
кну своје дневнице ради помоћи 
суграђанки Ани Шалипур за коју 
се, такође, прикупља помоћ преко 
хуманитарне фондације.

21. СМЕДЕРЕВО
САРАДЊА СА пРИВРЕДОм

Градску управу Смедерево по-
сетила је делегација компаније 
„Motherson“, коју је предводио 
Younes Saadi, председник EUSA, 
надлежан за пословање у Европи. 
У оквиру ове компаније послује и 
фабрика у Смедереву „PKC Wiring 
Systems“, која запошљава око 
2000 људи и послује од 2014. го-
дине. Он је говорио о континуи-
раном расту компаније и њеном 
глобалном присуству, као и о фа-
брикама у Смедереву, Пожаревцу 
и Ћуприји.

22. пРОкупЉЕ
пОСЛЕДЊА ФАЗА 
чИшћЕЊА ДЕпОНИЈЕ

У току је друга и последња 
фаза санације градске депоније 
„Дунек“. Након избора најповољ-
нијег понуђача фирме „Еко Мабер 
инжењеринг“, извођач радова је 
допремио механизацију и започео 
санацију. Као и у првој фази, ра-
дови обухватају ископ земљишта, 
нивелацију, одвожење отпада  
и рециклажу. Завршетак друге 
фазе је истовремено и заврше-
так великог пројекта Града, зах-
ваљујући подршци Владе Србије 
и Министарства заштите животне 
средине. Вишедеценијски про-
блем Прокупчана ускоро ће бити 
решен, а на месту где је било смет-
лиште, настаће зелена оаза, место 
за уживање, одмор и рекреацију.

23. СРЕМСкА 
МИТРОВИЦА
БЕСпЛАтНИ УџБЕНИцИ ЗА 
ОСНОВцЕ

Министарка Александра Соф-
ронијевић обишла је радове на из-
градњи деонице ауто-пута Кумин-
Сремска Рача, а министар Немања 
Старовић посетио је Царску пала-
ту, у оквиру обиласка најуспеш-
нијих пројеката реализованих уз 
подршку Европске уније и сусрео 
се са градоначелником Бранисла-
вом Недимовићем. У Музеју Срема 

први пут је јавности представљен 
резултат обимних археолошких 
радова током претходних седам 
година. Градоначелник Недимовић 
најавио је да ће 5221 основац до-
бити ваучер за куповину уџбеника 
за нову школску годину. Отворена 
је изложба посвећена једном од 
најзначајнијих српских уметника 
Лазару Возаревићу. Покрајински 
заштитник грађана, у сарадњи са 
Градом, организовао је састанак 
посвећен унапређењу борбе про-
тив насиља у породици и пружању 
ефикасније подршке жртвама.

24. лАјкОВАЦ
НОВИ пАРкИНГ И УЛИцА

Одржавали смо редовне састан-
ке месних одбора и Општинског 
одбора СНС. Више од 250 члано-
ва и симпатизера присуствовало 
је великом Свенародном сабору у 
Нишу. Редовно је одржаван штанд, 
а активисти и функционери разго-
варали су са суграђанима и делили 
„СНС Информатор“ и пропагандни 
материјал. Расписан је јавни по-
зив за суфинансирање камата на 
пољопривредне кредите, инвес-
тиције у физичку имовину и ископ 
артерских бунара. Општина и Ми-
нистарство грађевинарства, са-
обраћаја и инфраструктуре финан-
сирају изградњу паркинга на прос-
тору бивше Колоније и изградњу 
Улице Војводе Степе са тротоарима 
и кишном канализацијом.

10. лЕСкОВАЦ

СпОРтСкЕ ИГРЕ мЛАДИх
Градоначелник Горан 

Цветановић уручио је 
решења о остваривању 
права на статус роди-
тељ-неговатељ за пр-
вих седам подносилаца 
захтева, у вредности 
од пет милиона дина-
ра. Такође, обезбедио 
је, из личних средстава, 
два шпорета, кревет и 
угаону гарнитуру за 
породице Марјановић 
и Ђорђевић, чији су 
домови претрпели ве-
лику штету у пожару. 
Министарка заштите 
животне средине Сара 
Павков обишла је Доњу 
Јајину, где се завршава 
изградња канализа-

ционе мреже, и кањон 
реке Вучјанке. Минист-
ри Дарко Глишић и Зла-
тибор Лончар посетили 
су реновирано и потпу-
но опремљено крило 
Опште болнице. Разго-
вор са председником 
Србије Александром 
Вучићем у Народном 
позоришту, за младе 
медицинске сестре Ин-
диру Демировић и Ма-
рију Ценић резултирао 
је запослењем у Општој 
болници. У Лесковцу је 
упаљен пламен прија-
тељства Спортских ига-
ра младих, а учествова-
ло је 600 ученика из 13 
основних школа.

Чланови ГО СНС најо-
штрије су осудили узнеми-
равање активисткиње Маје 
Радојчић, којој су на фасади 
куће исписани увредљи-
ви графити, и апеловали на 
надлежне да заштите наше 
активисте и санкционишу по-
чиниоце. За само месец дана, 
активисти ГО СНС организо-
вали су више од 50 штандова 
и обавили неколико хиљада 
разговора са грађанима. По-
водом окончања инвестиције 
у објекте и технологију, по-
стројење за пречишћавање 
воде обишли су министар 
пољопривреде Драган Гла-
мочић, амбасадор УАЕ Ахмед 
Алменхали, градоначелник 
Симо Салапура, генерални 
директор компаније „Metito 

Utilities“ Рами Гандур... Ми-
нистарка заштите животне 
средине Сара Павков обишла 
је, у пратњи градоначелни-
ка и сарадника, радове на 
изградњи главног одводног 
колектора отпадних вода, 
који се изводе уз подршку 
тог Министарства. У току је 
обнова ентеријера Српске 
задружне банке. Поводом 
Међународног дана породи-
це, градоначелник Салапура 
обишао је породицу Мијане 
Тепавац и уручио бицикл, 
седиште за бебе, прибор за 
цртање, школски прибор, 
слаткише и воће. Градона-
челник Салапура и заменик 
Сантовац обишли су Клек, у 
склопу акције „Да нам села 
буду ближа“.

13. ЗРЕњАНИН
ДА НАм СЕЛА БУДУ БЛИжА

18. НОВИ САД

чИшћЕЊЕ пРИОБАЉА ДУНАВА
Градоначелник Жарко Мићин 

састао се са министром за људска 
и мањинска права и друштвени 
дијалог Демом Беришом, који 
је боравио у првој званичној 
посети Новом Саду. Поводом 
обележавања Дана победе над 
фашизмом,  положени су венци 
и одата је почаст жртвама. Гра-
доначелник Мићин и министар-
ка Сара Павков учествовали су 
у чишћењу приобаља Дунава у 
Футогу. Градоначелник је изра-
зио задовољство што је амба-
садор Велике Британије Едвард 
Фергусон присуствовао конфе-
ренцији о заједничком тржишту 
ЕУ. Заједно са председницом 
Покрајинске владе Мајом Гојко-
вић обишао је радове на обнови 
културно-историјске целине Ал-
машки крај, а са министром прав-
де Ненадом Вујићем разговарао 
је о унапређењу правосудног 
система на локалном и национал-
ном нивоу. Такође, присуствовао 
је и свечаној академији поводом 
обележавања 177. годишњице 
Мајске скупштине и отварању 92. Међуна-
родног пољопривредног сајма, који је једна 
од најзначајнијих манифестација из области 
аграра и агробизниса у овом делу Европе. 

У оквиру посете НР Кини, разговарао је са 
градоначелником Ђасинга Ли Јуном и заме-
ником градоначелника града Хаининга шуе 
Зангом о успостављању сарадње између Но-
вог Сада и кинеских градова. Присуствовао 

је и свечаности поводом промоције полаз-
ника Центра за основну полицијску обуку у 
Сремској Каменици. Активисти свих месних 
одбора разговарали су са грађанима на пул-
товима широм града.
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26. НОВА ВАРОШ
пОмОћ пОРОДИцАмА

Чланови ОО СНС најоштрије су 
осудили цепање слике председника 
Србије Александра Вучића и напад 
на просторије Српске напредне 
странке у Новој Вароши. Министар-
ство заштите животне средине и 
Општина обезбедили су средства 
за уређење десет дивљих депонија. 
Око 400 социјално угрожених по-
родица добиће помоћ у намирница-
ма и средствима за хигијену, коју је 
обезбедила Влада Србије у оквиру 
подршке житељима неразвијених 
подручја. Представљен је пројекат 
изградње будуће РХЕ „Бистрица“, 
које су присуствовали представ-

ници Електропривреде Србије, Ја-
панске развојне агенције, локалне 
самоуправе и невладиног сектора. 
Нова Варош ће у септембру бити је-
дан од домаћина Националног фес-
тивала филма и телевизије на коме 
ће се бирати српски кандидат за 
Оскара, због чега ће Министарство 
културе са додатних 16 милиона ди-
нара помоћи дигитализацију недав-
но реновиране сале Дома културе 
„Јован Томић“.

28. ЦРНА ТРАВА
пОЗОРИшНА пРЕДСтАВА

У сарадњи са Општинском биб-
лиотеком „Сестре Стојановић“, 
за децу смо организовали госто-

вање глумца Народног позоришта 
из Алексинца Милоша Пајовића 
у представи „Аутобиографија“ 
Бранислава Нушића. Активисти и 
симпатизери ОО присуствовали 
су великом Свенародном сабору 
у Нишу.

30. РАчА
ЕкОЛОшкО ГРЕЈАЊЕ У 
СРЕДЊОЈ шкОЛИ

Захваљујући Општини и Ми-
нистарству заштите животне 
средине, Средња школа „Ђура 
Јакшић“, следеће грејне сезоне 
имаће унапређен систем грејања. 
Пројектом је предвиђена замена 
досадашњег начина грејања на 

чврсто гориво грејањем на при-
родни гас. Велики број грађана 
био је део Свенародног сабора у 
Нишу и пружио подршку председ-
нику Александру Вучићу у његовој 
одлучности да заједно градимо 
модерну, јаку и поносну Србију.

31. ВРАњЕ
СтРАНАчкЕ АкцИЈЕ

Чланови месних одбора у окви-
ру ГО СНС Врање, као и у Врањској 
Бањи, одржали су редовне састан-
ке на којима су договарали будуће 
акције. Такође, одржано је шест 
седница Градског одбора. Поно-
симо се бројем Врањанаца који су 
учествовали на Свенародном са-
бору у Нишу.

32. кРАЉЕВО
пРИЈЕмИ ГРАђАНА

Председник ГО СНС др Предраг 
Терзић редовно организује прије-
ме грађана у страначким просто-
ријама, а са грађанима је разгова-
рао и члан Главног одбора Новица 
Лишанин. Састанку Окружног од-
бора СНС присуствовали су заме-
ник координатора за Рашки округ 
Мирко Игњатовић, председници 
градских и општинских одбора и 
начелник Рашког управног округа, 
а разговарало се о резултатима 
рада и плановима за наредни пе-
риод. Чланови месних одбора Јар-
чујак, Чибуковачке чете, Стубал 

и Чукојевац одржали су редовне 
састанке којима су присуствовали 
и чланови ГО СНС. Са свих саста-
нака упућена је снажна подршка 
политици председника Алексан-
дра Вучића, Милоша Вучевића и 
Српске напредне странке.

34. БЕчЕј
НОВИ ОБЈЕкАт ВРтИћА

Председник Општине др Вук 
Радојевић отворио је Међународ-
ни фестивал сценског стваралаш-
тва деце и младих „Мајске игре“. 
Председник је студентима уручио 
уговоре о стипендирању, а ове 
године, уместо планираних 60, 
финансијску подршку добило је 62 
академаца. Потписан је уговор са 
Покрајинском владом за суфинан-
сирање месечних трошкова прево-
за средњошколаца. Такође, свим 
ђацима првацима обезбеђени су 
бесплатни уџбеници. Одржано је 
донаторско вече посвећено на-
ставку изградње Храма рођења 

Пресвете Богородице у Радиче-
вићу. У Предшколској установи 
„Лабуд Пејовић“ отворен је нови 
објекат „Бубамара“ у улици Гербе-
рових 23.

35. уЖИЦЕ
ОБНОВА ВОДЕНЕ кУЛЕ

Министар Немања Старовић, у 
пратњи градоначелнице др Јелене 
Раковић Радивојевић, обишао је 
радове на реконструкцији Водене 
куле на Старом граду. Министар 
правде Ненад Вујић разговарао 
је са градоначелницом о услузи 
бесплатне правне помоћи. На ини-
цијативу Министарства заштите 
животне средине, чишћене су ди-
вље депоније. Завршена је распо-
дела градских субвенција за више 
од 800 пољопривредника. Тра-
диционално, поводом завршетка 
средње школе, на Градском тргу 
плесали су ужички матуранти, а 
од својих вртића завршним плесом 
опростили су се и предшколци. У 

организацији Града, 120 пољопри-
вредника посетило је Међународ-
ни сајам пољопривреде у Новом 
Саду. Са 34 пољопривредника 
потписан је уговор о донацији 
пластеника кроз порограм Града 
и Фондације „Ана и Владе Дивац“. 
Градоначелница и министарка 
грађевинарства, саобраћаја и ин-
фраструктуре потписале су уговор 
за реконструкцију градских ули-
ца. Градоначелница се састала са 
управом Ваљонице бакра „Севој-
но“, предузећа које је донирало 
средства за репарацију столица у 
Народном позоришту у Ужицу. За-
вршени су радови на вртићу у на-
сељу Царина, а следи опремање. 
На Тргу партизана одржан је први 
Ужички базар.

37. ЖАБАРИ
НОВО ВОЗИЛО ЗА Јкп

Општина је набавила ново 
теретно возило „фиат добло“, 
захваљујући уговору и пројекту 
са Министарством за развој не-
довољно развијених општина. 
Теретно возило са комплетном 

пратећом опремом Општина је ус-
тупила ЈКП „Комуналац“ за одржа-
вања чистоће и одвоз отпада.

38. кОВАчИЦА
САРАДЊА СА кИНЕСкИм 
ГРАДОм РИжАО

Представнице Општине бора-
виле су у Кини, где су потписана 
два споразума са градом Рижао. 
Споразум о пријатељским односи-
ма потписала је Маријана Мелиш, 
помоћница председника Општи-
не, а споразум из области наивне 
уметности потписала Душанка 
Петрак, председница Национал-
ног савета словачке националне 
мањине. Скуп је окупио пред-
ставнике из 47 земаља, а пред-
седник Србије Александар Вучић 
обратио се видео поруком. У СРЦ 
„Славија“ у току је реконструкција 
терена за одбојку, рукомет и мали 
фудбал. Општина је расписала три 
јавна конкурса за 2025. годину - 
у областима туризма, екологије, 
здравља, затим за суфинансирање 
пројеката у култури и за области 
пољопривреде и екологије.

25. ВАЉЕВО
СЕћАЊЕ НА пУкОВНИкА пИЛОтА 
мИЛЕНкА пАВЛОВИћА

Модерна галерија Ваљево 
добитник је „Изузетне Вукове 
награде“ за 2024. годину, коју 
додељује Културно- просветна 
заједница Србије, а награда је 
уручена на свечаности у Пред-
седништву Србије. Град Ваље-
во чува успомену на пуковника 
Миленка Павловића, командан-
та 204. ловачко-авијацијског 
пука у време бомбардовања 

СР Југославије, који је 4. маја 
1999. године водио ваздушну 
битку са надмоћнијим неприја-
тељем, у којој је оборен његов 
авион, а он је погинуо у атару 
села Бујачић. Његов херојски 
чин, већ четврт века, изазива 
поштовање свих генерација. 
Сајам привреде Западне Србије 
окупио је 147 учесника из 66 
градова.

29. СуБОТИЦА
мАтУРАНтИ СА ким

Градоначелник Стеван Бакић 
и секретар Секретаријата за 
друштвене делатности Јасмина 
Стевановић угостили су децу са 
Косова и Метохије који су, током 
матурске екскурзије, обишли и 
Градску кућу. Тродневну екс-
курзију организовала је хума-
нитарна организација Српска 
солидарност уз помоћ Града Су-
ботице, а деца су обишла кул-
турно-историјске знаменитости 
града, аква парк, Зоолошки врт 
на Палићу, ергелу „Келебија“ и 
биоскоп „Eуросинема“. У знак 
захвалности за несебичну по-
моћ српском народу на КиМ, 

Град и градоначелник Бакић 
добили су златне плакете. Дан 
победе обележен је полагањем 
венаца на Споменик жртвама 
фашизма и Спомен-комплекс 
палим црвеноармејцима. Одр-
жана је Регионална Пажљив-
кова смотра током које су се 
предшколци, прваци и другаци 
такмичили у области безбедног 
учешћа у саобраћају. У Новом 
Жеднику одржан је Жеднички 
вишебој, у коме је учествовало 
100 такмичара. Зоолошки врт на 
Палићу обележио је 75 година 
рада. У Суботици је одржан Са-
бор фрулаша Војводине.

33. ВРњАчкА БАњА
пОСЕтА мИНИСтРА 
НЕмАЊЕ СтАРОВИћА

Посетио нас је министар за 
европске интеграције Немања 
Старовић и са председником 
Општине Бобаном Ђуровићем 
разговарао о пројектима који 
су остварени уз подршку ЕУ. 
Током протекле четири годи-
не, више од 1,2 милиона евра 
европских средстава уложено 
је у развој Врњачке Бање, међу 
којима и у изградњу моста на 
Малој реци у Новом Селу, на-
кон што је претходни срушен 
у поплави 2023. године, а који 
су обишли Старовић и Ђуро-
вић. У селу Врњци, од круж-
ног тока до пружног прелаза, 
отпочела је комплетна рекон-
струкција коловоза. Дан по-
беде у Другом светском рату 
обележен је полагањем венаца 
на спомен-плочу ослободио-
цима. Заменик председника 
Општине Иван Џатић потпи-

сао је уговоре о додели под-
стицајних средстава за развој 
сеоског туризма. Одржана је 
пета еколошко-хуманитарна 
акција „Срцем за Гоч“. У још 
једној акцији пошумљавања, 
засађено је 300 садница др-
већа. Уклоњено је више кубика 
отпада са јавних зелених по-
вршина, у оквиру иницијати-
ве која се спроводи у више од 
40 локалних самоуправа, уз 
подршку Министарства зашти-
те животне средине. Били смо 
домаћини Првенства Србије 
у каратеу, Џивџан феста, Ли-
ковне колоније... Одржане су 
манифестације На Десанкин 
дан и Јеремијин дан, као и Па-
суљијада у Грачацу. Редовно 
смо одржавали пријеме грађа-
на и  штандове, делили „СНС 
Информатор“ и пропагандни 
материјал.

36. кРуШЕВАЦ
УВЕк СА СУГРАђАНИмА

Министар правде Ненад 
Вујић састао се са заменицом 
градоначелника Снежаном 
Радојковић и обишао пра-
восудне органе у Крушевцу. 
Пословна делегација из гр-
чког града Лариса боравила 
је у радној посети Расинском 
округу. Одржан је традицио-
нални првомајски уранак на 
Багдали. Туристичка пону-
да Крушевца представљена 
је у Темишвару. Полагањем 
венаца на Споменик руским 
ослободиоцима, обележен је 
Дан победе. Град и ЈКП „Кру-
шевац“ организовали су тра-
диционалну пролећну акцију 
чишћења града. У оквиру ма-
нифестације Сусрети села, бо-
гатим културно-уметничким 
програмом представиле су се 

месне заједнице. Председни-
ца ГО СНС Невена Никитовић 
обишла је расадник „Савић“ у 
Макрешану, у сусрет обеле-
жавању Међународног дана 
породице, и одржала састанак 
са активистима МО Макреша-
не. Неколико хиљада чланова 
и симпатизера СНС из Круше-
ваца, на челу са Невеном Ђу-
рић Никитовић и Братиславом 
Гашићем, присуствовало је 
величанственом скупу у Нишу 
и пружило подршку политици 
председника Александра Ву-
чића. Активисти ГО СНС орга-
низовали су штанд на Старој 
зеленој пијаци, разговорали 
са суграђанима и делили „СНС 
Информатор“. Такође, обила-
зили су суграђане и честитали 
рођендане и крсне славе.

27. СОМБОР
штАНДОВИ НА ВИшЕ ЛОкАцИЈА
Град је свечано обележио градску славу 

Ђурђевдан, као и Дан победе. У организацији 
Министарства за рад, запошљавање, борачка и 
социјална питања и Центра за заштиту жртава 
трговине људима, одржана је обука за препо-
знавање случајева трговине људима. На Тргу 
Светог Тројства одржана је манифестација пос-
већена здрављу и безбедности и поступању у 
ванредним ситуацијама. Поводом Националног 
дана добровољних даваоца крви, градоначел-
ник  Антонио Ратковић и члан Градског већа др 
Раденко Станић уприличили су пријем за орга-
низаторе акција. У Стапару је организовано до-
бровољно давање крви, а суграђанима који су 

се одазвали овој племенитој акцији прикључио 
се и градоначелник Ратковић. ЈКП „Чистоћа“ на-
ставило је са акцијама уклањања мањих дивљих 
депонија у граду и насељеним местима. Град је 
добио средства за регресирање превоза ученика 
средњих школа од Покрајинског секретаријата 
за образовање. Такође, АП Војводина обезбеди-
ла је средства за наставак уређења пута од Риђи-
це ка Растини. Додељени су уговори за пројекте 
за децу и младе, за програме и манифестације у 
култури, као и за пројекте у области социјалне и 
здравствене заштите. Континуирано су реализо-
вани информативни штандови на више градских 
и сеоских локација.
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СНС ПАНОРАМА
45. ШИД
ДРУжЕЊЕ НА 
штАДНОВИмА

Председник ОО СНС Зоран Се-
меновић понедељком и четвртком 
разговара са грађанима у странач-
ким просторијама, а активисти сва-
ке среде и суботе на штандовима 
деле „СНС Информатор“ и други 
материјал. Чланови ОО учествова-
ли су на великим скуповима у Бео-
граду и Нишу. Покрајинска влада 
одобрила је средства за уређење 
атарских путева, а председник 
Општине Семеновић присуствовао 
је свечаној додели уговора. Пово-
дом Дана победе, представници 
локалне самоуправе положили су 
венце на Градском гробљу. Обеле-
жена је градска и храмовна слава 
Свети отац Николај. На конкурсу 
Покрајинског секретаријата за об-
разовање, одобрена су средства 
за регресирање превоза ученика 
средњих школа. Општина и Ми-
нистарство за бригу о селу обезбе-
дили су кров над главом за још де-
вет породица. Шид је био домаћин 
традиционалног Мото скупа.

46. пАНчЕВО
РАЗГОВОР СА СУГРАђАНИ-
мА

Активисти ГО СНС редовно 
одржавају штандове на више ло-
кација и друже се са суграђанима. 
Уз подршку Покрајинске владе, 
реконструисане су улице Дими-
трија Туцовића и Цара Лазара.  
Одржан је Сајам спорта, у оквиру 
националног пројекта „Лига ма-
лих шампиона“, у организацији 
Спортског савеза Панчева. Ово-
годишњи трећи Мали сајам спорта 
свечано су отворили заменик гра-
доначелника Предраг Стојадинов 
и министар спорта Зоран Гајић, а 
присуствовали су и покрајински 
секретар Дане Баста, представ-
ници Спортског савеза Србије, 
Војводине и Панчева.

47. лОЗНИЦА
БРОЈНЕ СтРАНАчкЕ 
АктИВНОСтИ

Редовно се одржавају састанци 
ГО СНС, којима присуствувује и 
повереник Жељко Марјановић, а 
разговара се о радовима који су 
у току и о актуелним политичким 
дешавањима у граду и држави. 
Наши активисти сваке суботе 
разговорају са грађанима и оби-
лазе радове на терену где се, у 
непосредном контакту, могу чути 
похвале, предлози и сугестије. 
Градоначелница Драгана Лукић 
разговарала је са представници-
ма МЗ Јадранска Лешница у циљу 
што бржег решавања проблема. 
Повереник Марјановић одржао је 
низ пријема грађана у страначким 
просторијама, а редовно је одржа-
ван и штанд на којем је суграђа-

нима дељен „СНС Информатор“ и 
пропагандни материјал.

52. пЕЋИНЦИ
НОВчАНИ ДОДАтАк 
ЗА ДЕцУ

Председник Општине Сини-
ша Ђокић уручио је једнократни 
новчани додатак за новорођенче, 
у износу од 40.000 динара, поро-
дици Радивојевић из Шимановаца 
и истакао да је новчана накнада 
једна од првих мера подршке по-
родици, коју локална самоуправа 
спроводи дуже од деценије. У овој 
подели, по 40.000 динара добило 
је 49 породица, које су принову 
добиле од 17. децембра 2024. до 
30. априла 2025. године.

53. ВРШАЦ
СВАкОГ ВИкЕНДА НА 
штАНДОВИмА

Активисти ГО СНС сваког ви-
кенда на штандовима разгова-
рају са грађанима. Прослављен 
је Дан града и слава Светог 
Теодора Вршачког. Потпреде-
седница Владе Адријана Ме-
саровић добитница је Повеље 
Града за допринос привредном 
развоју и остварењу капитал-
них развојних пројеката. Гра-
доначелница Драгана Митро-
вић учествовала у садњи цвећа 
испред Градске куће, а више од 
450 матураната средње школе 
плесало је на тргу. Граду су 
одобрена средства за регре-

сирање превоза средњошко-
лаца. Организован је Сајам 
запошљавања. Специјална 
болница за психијатријске бо-
лести проширује капацитете 
женског Одељења за лечење 
болести зависности. Свечано 
смо обележили 80 година по-
беде над фашизмом. Вршачки 
стрелци освојили су злато и 
сребро у Суботици, а Вршчанке 
су постале шампионке Војво-
дине у савате боксу, док је Вук 
Павловић најбољи кикбоксер 
Србије. Одржан је фестивал 
„Певајмо срцем“, отворена је 
изложба „За чистије и зеленије 
школе“ и одржана едукација за 
децу у оквиру Недеље Црвеног 
крста.

КАНЦЕЛАРИЈА ЗА КиМ 48. НИШ

СВЕНАРОДНИ САБОР

50. МЕДИјАНА
пРАВНИ САВЕтИ

Чланови Савета за правна 
питања, и овог месеца, пома-
гали су грађанима који имају 
правне проблеме.

51. МЕРОШИНА
ДАНИ ВИшЊЕ

На Облачинском језеру одр-
жана је традиционална мани-
фестација Дани вишње, коју је 
посетила министарка за бригу 
о породици и демографију Је-
лена Жарић Ковачевић.

На централном скупу Свена-
родног сабора, који је на Тргу 
краља Милана окупио више 
од 100.000 грађана, председ-
ник Србије Александар Вучић 
послао је снажне поруке грађа-
нима. Поручио је да је са бло-
кадерским захтевима готово, 
а грађанима Ниша обећао је 
бесплатан градски превоз и бес-
платне уџбенике за све основце. 
Радове на изградњи постројења 
за пречишћавање отпадних вода 
у Поповцу обишла је министар-

ка за заштиту животне средине 
Сара Павков. У сарадњи са овим 
Министарством припрема се до-
кументација за конверзију две 
велике котларнице са мазута на 
гас, чиме ће читав северни део 
града, који се и најинтензивније 
развија, остати без крупних за-
гађивача. Настављају се радови 
на колекторској мрежи у сели-
ма Габровац, Хум, Јелашница 
и Чамурлија, где је и неколико 
улица у потпуности реконстру-
исано, а претходно је завршена 

и канализациона мрежа. Почела 
је изградња улица Чајетинске и 
Милоша Ђорића у насељу Бран-
ко Бјеговић, а недалеко одатле 
ради се и на спајању два велика 
канализациона колектора, хум-
ског и комренског. Реконструи-
сана је улица Душана Радовића, 
а почела је реконструкција ули-
це Радоша Јовановића Сеље. 
У неколико насеља обнављају 
се дечји мобилијари, а Трупалу 
се завршавају радови на при-
кључцима за нови вртић.

49. АлЕкСИНАЦ
СЕћАЊЕ НА ВОЈкАНА мАтИћА
У сарадњи са Министарством за 

бригу о породици и демографију, 
у Трњану је реконструисан Дом 
културе. Председник Општине Да-
либор Радичевић присуствовао је 
обележавању годишњице погибије 
војника Војкана Матића из Трња-
на, припадника 549. моторизоване 
бригаде „Цар Душан Силни“, стра-
далог 1998. године током служења 
војног рока на Косову и Метохији, а 
том приликом откривена је спомен-
чесма испред Дома културе, коју су 
подигли његови родитељи.

шкОЛА пЛИВАЊА

Kанцеларија за Kосово 
и Метохију је, и ове годи-
не, у сарадњи са Општином 
Ивањица, у овом граду орга-

низовала боравак ученика ос-
новних школа са територије 
KиМ ради похађања школе 
пливања.

пОСЕтА пОЛАЗНИцИмА 
СтУДИЈА БЕЗБЕДНОСтИ

Директор Канцеларије за 
КиМ др Петар Петковић посетио 
је полазнике 14. класе Високих 
студија безбедности и одбране 
Министарства одбране и одр-

жао предавање не тему Косова и 
Метохије у систему националне 
безбедности Републике Србије, 
као једном од најбитнијих на-
ционалних питања наше земље.

НА САЈмУ пОЉОпРИВРЕДЕ У НОВОм САДУ
У циљу подршке развоју 

пољопривредне делатности, 
Канцеларија за КиМ обезбедила 
је произвођачима из јужне српс-
ке покрајине да се, и ове године, 

представе на Сајму пољопри-
вреде у Новом Саду. На штан-
ду је више од 400 произвођача 
представило понуду  локалних 
специјалитета.

мИНИСтРИ мЕСАРОВИћ И ГЛАмОчИћ НА 
штАНДУ кАНцЕЛАРИЈЕ ЗА ким
Потпредседница Владе и ми-

нистарка привреде Адријана 
Месаровић, министар пољопри-
вреде, шумарства и водопривре-
де Драган Гламочић и директор 
Новосадског сајма Слободан 

Цветковић посетили су штанд 
Канцеларије за КиМ на Ново-
садском сајму пољопривреде 
како би се уверили у квалитет 
производа и разноврсност по-
нуде.

39. лЕпОСАВИЋ
ОБЕЛЕжЕНА СЛАВА

У цркви Светог Василија Ос-
трошког, у присуству великог 
броја верника, литургијом, ли-
тијом и резањем славског ко-
лача обележена је општинска и 
храмовна слава Свети Василије 
Острошки. Литургији су при-
суствовали и заменица директо-

ра Канцеларије за КиМ Душица 
Николић и помоћник директора 
Милош Терзић. Терзић се захва-
лио грађанима Лепосавића, али 
и људима широм Косова и Ме-
тохије што чувају српско име и 
презиме на простору наше јужне 
покрајине.

42. пРИЗРЕН
СпАСОВДАНСкИ ДАНИ
У храму Светог Ђорђа обе-

лежена је слава Призренске бо-
гословије Свети Ћирило и Ме-
тодије, литургијом и сечењем 
славског колача. У цркви Светог 
Спаса у Призрену прослављена 
је храмовна и слава града При-
зрена. У атријуму цркве при-

ређен је и уметнички програм у 
оквиру манифестације „Спасов-
дански дани у Призрену“. У пор-
ти манастира Светих Архангела 
одржана је 24. Дечја смотра 
фолклора „У сусрет Видовдану“, 
којом су отворене Видовданске 
свечаности.

40. пЕЋ
тРпЕЗА ЗА УчЕСНИкЕ ЛИтИЈА
Светом литургијом, литија-

ма и традиционалним купањем 
крстоноше обележена је сеоска 
слава у Гораждевцу - Свети 

пророк Јеремија. Током ли-
тија, мештани су изнели трпезу 
испред својих кућа и послужили 
учеснике храном.

43. ОРАХОВАЦ
мУЗЕЈ ВИНА У ВЕЛИкОЈ хОчИ
У Великој Хочи, уз пригодан 

културно-уметнички програм 
и уз присуство бројних гостију, 
као и помоћника директора 
Канцеларије за КиМ Милоша 

Терзића, отворен је Музеј вина 
који ће пружити значајне ин-
формације о производњи вина 
у овим крајевима и представити 
винске сорте нашег поднебља.

44. гРАчАНИЦА
ВИДОВДАНСкЕ СВЕчАНОСтИ
Манифестација Видовданске 

свечаности отворена је у Дому 
културе, у оквиру које је приказ-
ана и изложба слика „Арт Тура“ 
из колекције Народног музеја 
Србије и означен почетак рада 

27. Ликовне колоније. Видо-
вданске свечаности одржавају 
се на целој територији КиМ, 
трају месец дана, а отворила их 
је Милена Парлић, помоћница 
директора Канцеларије за КиМ.

41. ЗВЕчАН
тАЈИћ ОБИшАО пОРОДИцЕ кОЈЕ 
СУ ДОБИЛЕ НОВЕ кУћЕ
Заменик директора Канце-

ларије за КиМ Борислав Тајић, 
заједно са представницима Српс-
ке листе, Драгишом Миловићем и 

Иваном Тодосијевићем, обишао 
је више породица које су, зах-
ваљујући подршци Канцеларије 
за КиМ, добиле нове куће.
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СНС ПАНОРАМА ГРАД БЕОГРАД БРИГА О ГРАЂАНИМА
54. СВИлАјНАЦ
ИНИцИЈАтИВА ЗА 
ИЗГРАДЊУ СпОмЕНИкА

Председник Општине Предраг 
Милановић поднео је иницијативу 
за изградњу споменика истакну-
том српском привреднику, индус-
тријалцу, градитељу, политичару 
и хуманисти Милошу Савчићу, 
једном од најзначајнијих носилаца 
развоја крајем 19. и почетком 20. 
века. Одржана је културна мани-
фестација „Синђелићеви дани“, 
која се традиционално одржава у 
част ресавском војоводи Стевану 
Синђелићу.

55. гОРњИ 
МИлАНОВАЦ
ЗА БОЉЕ ВОДОСНАБДЕ-
ВАЊЕ

Потписан је уговор за 
унапређење безбедности у са-
обраћају, енергетске ефикасности 
и инвестиционо одржавање јавне 
расвете са министарком грађеви-
нарства, саобраћаја и инфраструк-
туре Александром Софронијевић. 
У присуству министра пољопри-
вреде Драгана Гламочића, обишли 
смо радове на изградњи бране са 
акумулацијом „Ариље-профил 
Сврачково“ која ће решити про-
блем снабдевања водом. Одржана 
је промоција Националног модела 
дуалног образовања, а искуства 
из праксе поделили су ученици, 
директори школа и представници 
компанија. Након обележавања 
Дана победе над фашизмом, пред-
седник Општине Дејан Ковачевић 
разговарао је са гостима - пр-
вим потпредседником Одбора за 
међународне везе Санкт Петере-
бурга Сергеј Марковим, његовом 
саветницом Јaрославом Петровом 
и делегацијом Амбасаде Руске 
Федерације - о успостављању са-
радње са Санкт Петербургом. Са 
председником Општине Плевен 
др Валентином Христовим дого-
ворили смо културну размену и 
посету наших културно-уметнич-
ких друштава и позоришта Пле-
вену. Обележили смо славу града 
Свете Тројице.

56. СРЕМСкИ 
кАРлОВЦИ
САРАДЊА СА кИНОм

Активисти ОО редовно држе 
пултеве, дружећи се са суграђани-
ма и делећи рекламни материјал. 
У  сарадњи са Министарством 
рударства и енергетике, потписа-
ни су уговори са 19 корисника за 
енергетску санацију кућа и ста-
нова. Председник Општине Дра-
жен Ђурђић обишао је радове на 
санацији атарског пута на потезу 
Караш, који користи више од 70 
власника пољопривредних парце-
ла и кућа, и најавио нове радове. 
Такође, присуствовао је Самиту 

Кина - Централна и Источна Ев-
ропа где је у Нингбоу отворена 
национална кућа вина „Бермет“ 
у оквиру Српског пословног, тех-
нолошког и туристичког хаба. 
Председник Ђурђић посетио је и 
провинцију Шандонг и једну од 
најуспешнијих државних компа-
нија „Lushang Group“.

57. ИРИг
ИЗГРАДЊА СпОРтСкЕ хАЛЕ

Потписан је уговор са Ми-
нистарством заштите животне 
средине којим се обезбеђују сред-
ства за замену котлова. Покрајин-
ска влада одобрила је средства 
за изградњу спортске хале. Дом 
здравља добија савремени ма-
мограф. Општинска делегација 
присуствовала је државној це-
ремонији обележавања 177. го-
дишњице Мајске скупштине у 
Сремским Карловцима. И ове го-
дине, потписан је уговор за атарс-
ке путеве. Завршена је изградња 
одбојкашког терена у Врднику и 
одржана манифестација „Tour de 
Fruška“. Потписани су уговори са 
12 породица са избегличким ста-
тусом за економско оснаживање.

58. OСЕчИНА
ГОДИшЊЕ НАГРАДЕ

Обележена је општинска слава 
Свети Владика Николај и одржана 
је свечана седница поводом Дана 
општине. Најбољим појединцима 
награде су уручили председник 
Општине Никола Томић и пред-
седник СО Светозар Гачић. Штанд 
и разговор са грађанима органи-
зован је неколико пута током ме-
сеца.

59. ОџАЦИ
штАНДОВИ У СВИм 
мЕСтИмА

Активисти СНС наставили су са 
организацијом штандова у свим 
местима, како би упознали грађа-
не са актуелним дешавањима и 
радом странке. Општина је подр-
жала пројекте који доприносе очу-
вању културно-верске баштине, 
кроз доделу средстава за обнову 
верских објеката. Подељено је 70 
дечјих ауто-седишта и одржани су 
Фестивал дечјих права и Цветна 
пијаца. Започета је реконструк-
ција водоторња у Бачком Грачацу. 
Председница Општине Исидора 
Ђаковић уручила је 40 уговора за 
унапређење енергетске ефикас-
ности објеката.

60. клАДОВО
ОБЕЛЕжЕН ДАН пОБЕДЕ

Председник Општине Саша Ни-
колић приредио је пријем поводом 
Дана победе над фашизмом у Дру-
гом светском рату, којем су при-
суствовали представници Амба-

саде Русије и локалне самоуправе, 
а положени су и венци на спомен 
обележја палим борцима у граду 
и у селу Вајуга. Министарка Сне-
жана Пауновић, заменик председ-
ника Општине Бојан Божановић и 
председник СО Радован Арежина 
посетили су тврђаву Фетислам и 
истакли да је важно да улажемо 
у историју и традицију за будуће 
генерације. Разлог посете била је 
и додела 20 лаптоп рачунара, у 
сарадњи са Министарством и Ре-
публиком Корејом.

62. плАНДИШТЕ
пОДЕЛА СтРАНАчкОГ 
мАтЕРИЈАЛА

Чланови ОО организовали 
су штандове у насељеним мес-
тима, уз поделу промотивних 
материјала и разговор са грађа-
нима. Црвени крст Пландиште, 
у сарадњи са Заводом за транс-
фузију крви Војводине, орга-
низовао је акцију добровољног 
давања крви. Настављено је са 
уређењем јавних површина и са-
нацијом зграде Ловачког дома у 
Хајдучици. Општина је добила 
средства за регресирање пре-
воза ученика средњих школа 
од Покрајинског секретаријата 
за образовање, прописе, упра-
ву и националне мањине. Савет 
за безбедност саобраћаја, у са-
радњи са Агенцијом за безбед-
ност саобраћаја, организовао је 
још једну представу едукативног 

карактера„Пажљивкова правила 
у саобраћају“, намењену предш-
колцима и ученицима до четвр-
тог разреда основних школа. 
Културни центар, под покрови-
тељством Општине, организовао 
је 16. Банатски ликовни салон.

63. СТАРА пАЗОВА
НОВИ АСФАЛт

У току је асфалтирање улица у 
Новој Пазови, и то улица Младена 
Стојановића и Пинкијеве улица, 
по пројекту уређења саобраћај-
на инфраструктуре које Општина 
спроводи по ЈПП-у.

64. пРИБОј
ЛЕтОВАЊЕ ЗА НАЈБОЉЕ 
ђАкЕ

Најбољи основци, ђаци генера-
ције и носиоци Вукове дипломе, 
као и награђени ученици на разли-
читим смотрама знања, и ове го-
дине, летоваће о трошку Општине 
у прибојском одмаралишту у Су-
томору. Општина и Стална конфе-
ренција градова и општина зајед-
нички спроводе пројекат одрживе 
и инклузивне услуге на локалном 
нивоу, који финансира Влада 
Шведске, а којим је планирано да 
се, уз помоћ посебно дизајнираног 
софтвера, уради Катастар локал-
них индивидуалних ложишта и 
учини корак ка смањењу загађења 
ваздуха.

61. ОпОВО
мАЈСкИ ДАНИ ОкУпИЛИ 
ВЕЛИкИ БРОЈ ГОСтИЈУ

Поводом Дана општине, и 
ове године организована ја ма-
нифестација Мајски дани, која 
је трајала четири дана, а чији 
програм је обухватао културне, 
духовне, музичке, спортске и 
забавне садржаје. Председни-
ца Општине Анка Симин Дамја-
нов, заједно са сарадницима, 
обилазила је сва дешавања. По-
сетила је и Мајски етно базар на 
платоу Породичног трга где су 

жене из 20 удружења жена Јуж-
ног Баната представиле своје 
производе. Такође, отворила 
је и Меморијални кошаркашки 
турнир након одавања поште 
минутом ћутања Горану Фоглу, 
успешном спортисти и колеги. 
У оквиру манифестације, одр-
жана је и Гулашијада која је, 
поред такмичарског дела, због 
кулинарске понуде привукла и 
велики број гостију.

65. БЕОгРАД

БЕОГРАДСкИ ДАНИ пОРОДИцЕ

„Београдски дани породице” одржани су 
од 6. априла до 1. јуна трећу годину заредом, 
a у оквиру манифестације одржано је више од 
600 догађаја. Све је почело са најмасовнијим 
спортским дешавањем у Србији, Београдским 
маратоном, ту је била и бициклистичка трка 
„Београд-Бањалука“, као и богат програм за све 
генерације на неколико локација у центру града.

У односу на 2024. годину садржај је био про-

ширен, а посебним програмом био је обележен 
Међународни дан породице, 15. мај, када су 
градоначелник Београда Александар Шапић и 
српски патријарх Порфирије били део мани-
фестације на Калемегдану.

У Кнез Михаиловој улици организовани су 
разноврсни музички садржаји, укључујући 
наступе културно-уметничких друштава, 
гостовање стрит-арт уметника и дечјих пред-

става. Пратећи програм био је организован до 
Делијске чесме, док је испред Тржног центра 
„Рајићева“ била постављена музичка бина. Ве-
лику пажњу посетилаца привукли су догађаји 
на Калемегдану, где су се налазили „Витешко 
сеоце“, „Спортско сеоце“, „Креативно дво-
риште“. Манифестација је завршена „Карнева-
лом бродова” на Сава променади, а сви програ-
ми били су бесплатни.

66. ВРАчАР
СпОРтСкИ ДУх тРЕћЕГ ДОБА

Екипа пензионера предста-
вљала је нашу Општину на вели-
кој спортској смотри сениора. ГО 
Врачар, у сарадњи са Центром за 
породични смештај и усвојење 
„Београд“, реализовала је мани-
фестацију „Играјмо се као поро-

дица“ посвећену деци и храни-
тељским породицама. У оквиру 
манифестације постављена је 
мини позорница на којој су деца 
из хранитељских породица пред-
ставила своје уметничке таленте 
и вештине.

68. ЗВЕЗДАРА
СВАкОДНЕВНО СА чЛАНОВИмА

Члановима СНС који су сла-
вили Ђурђевдан, честитали 
смо славу уз пригодан поклон 
за славску трпезу. Свакоднев-
ни обилазак чланова и сим-
патизера наш је приоритет, 
јер кроз разговор добијамо 

информације шта можемо да 
урадимо за наше Звездарце. 
Чланови Савета за правна 
питања ОО сваког четвртка 
организују пријем грађана 
у просторијама у Булевару 
краља Александра 243.

67. гРОЦкА
СВИБОР ВИтЕшкИ САБОР
Завршава се асфалтирање тротоара као део 

реконструкције треће етапе Улице војводе Сте-
пе Степановића у Калуђерици. У Улици про-
фесора Васића у Винчи завршава се изградња 
тротоара са леве стране коловоза, након чега 
ће уследити и рехабилитација коловозног зас-
тора. Завршена је прва фаза реконструкције на 
археолошком налазишту Бело брдо у Винчи. У 
летњој башти Ранчићеве куће у Гроцкој одржан 
је Свибор - витешки сабор.

грАдОнАЧЕЛнИк АЛЕксАндАр ШАПИЋ И ПАтрИјАрх ПОрФИрИјЕ
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72. РАкОВИЦА
ИЗГРАДЊА ГАСОВОДА

69. СуРчИН

пОмОћ ИЗБЕГЛИчкИм пОРОДИцАмА
Предеседник Општине 

Милош Дангубић и коме-
сарка Комесеријата за из-
беглице и миграције Ната-
ша Станисављевић уручили 
су грађевински материјал 
избегличким породицама. 
У току је реконструкција 
улице која спаја Војвођан-
ску и Виноградску ули-
цу. На иницијативу ГО и 
грађана Јакова, завршена је 
комплетна реконструкција 
Улице браће Витомировић. 
Општина је расписала по-
зив за подношење пријава 
за филтере за смањење 
штетних честица из ло-
жишта.

79. чукАРИЦА
ФЕСтИВАЛ 
ФОЛкЛОРА
Под слоганом „Ћумуром 

са хумуром“, традиционал-
на Чукaричка феријална ро-
штиљијада одржана је на Ади 
Циганлији. Организовани су и 
такмичарски фестивал фолк-
лора, спортске активности за 
најмлађе и вештине пружања 
прве помоћи у сарадњи са Цр-
веним крстом. Чланови КУД 
„Димитрије Туцовић” орга-
низовали су традиционални 
Фестивал фолклора. На летњој 
сцени у Великом парку на Ба-
новом брду, смењивали су се 
фолклорни ансамбли из Србије 
и региона.

76. САВСкИ ВЕНАЦ
пОДРшкА пОРОДИцАмА
Општина орга-

низује бесплатне 
курсеве енглеског 
и немачког језика 
за основце, као и 
једнодневне из-
лете за пензио-
нере. Отпочета је 
р е к о н с т р у к ц и ј а 
Улице Михаила 
Аврамовића. Об-
новљена је фасада 
зграде у Булева-
ру ослобођења. 
На иницијативу 
грађана, отпочела 
је изградња спорт-
ског терена поред 
дечјег игралишта 
у Улици Флоре 
Сендс на Дедињу. 
Заменик пред-
седника Општине 
Урош Трипковић 
потписао је са министарком Је-
леном Жарић Ковачевић уговор 
о суфинансирању мера попула-
ционе политике и подршке у об-
ласти породице и деце у 2025. 

години. Председник Општине 
Милош Видовић организује ре-
дован пријем грађана сваког 
четвртка. Наши активисти, уз 
пригодне поклоне, честитали су 
Ђурђевдан члановима странке.

77. ЗЕМуН
НА ИНФО пУЛтОВИмА
У организацији ГО Земун, 

уприличена је подела 35 дечјих 
ауто-седишта и поклон пакета 
за новорођене бебе. У Угринов-
цима почело је уређење Улице 
22. октобра. Уручени су угово-
ри за економско оснаживање 
избеглих и интерно расељених 

лица, а помоћ је обезбеђена за 
обављање пољопривредних 
делатности, занатских услуга 
и других активности. Одржани 
су Дани породице на Земун-
ском кеју. Чланови ОО СНС 
друже се са суграђанима на 
пултовима.

78. БАРАјЕВО
РЕДОВНИ САСтАНцИ
Редовно су одржавани састанци 

Општинског одбора и свих месних 
одбора. Велики број чланова и ак-

тивиста дали су подршку председ-
нику Србије Александру Вучићу на 
Свенародном скупу у Нишу.

80. пАлИлулА
ОБИЛАЗАк чЛАНОВА
П р е д с т а в н и ц и 

ОО СНС Палилула 
обишли су чланство 
и разговарали са 
грађанима о акту-
елној политичкој и 
друштвеној ситу-
ацији. Активисти 
МО 29. новембар и 
Стара Палилула од-
вели су своје члано-
ве на једнодневни 
излет и обилазак 
манастира Тумане.

70. СТАРИ гРАД
САСтАНАк СА чЛАНОВИмА

Функционери ОО СНС ре-
довно су одржавали састанке са 
члановима и симпатизерима, от-
ворено разговарајући о најваж-
нијим темама које погађају 

локалну заједницу. Кроз непо-
средан контакт са суграђанима, 
додатно су ојачали поверење и 
показали спремност да делују у 
интересу свих становника.

У МЗ Јасенак реконструисан је 
део Тополске улице и искрпљене 
су ударне рупе на путевима. Завр-
шено је асфалтирање Улице Саве 
Ковачевића у Другој МЗ, а упо-
редо су извођени радови у Улици 
Арчибалда Рајса у МЗ Рвати. У 
МЗ Дрен и Орашац гради се нова 
водоводна мрежа. У спортској 
хали СКЦ „Обреновац“ одржане 
су манифестације Мала школска 
олимпијада и Сајам спорта. Уз 

подршку ГО Обреновац и у са-
радњи са ПИО фондом, Градска 
организација пензионера орга-
низовала је рекреацију за пензи-
онере. У оквиру обележавања Не-
деље здравља уста и зуба, деца из 
вртића окупила су се на тргу, где 
су кроз игру и забаву учила о важ-
ности очувања оралног здравља. 
Пољопривредници су посетили 
92. Међународни сајам пољопри-
вреде у Новом Саду.

73. ОБРЕНОВАЦ
АСФАЛтИРАЊЕ УЛИцА

71. ВОЖДОВАЦ
пОкЛОН ЗА чЛАНОВЕ И СИмпАтИЗЕРЕ
Активисти МО Милунка Савић 

честитали су Ђурђевдан нашим 
драгим члановима, уз мали знак 
пажње обезбеђен из сопствених 
средстава. Општина наставља 
активности на уређењу јавних и 
зелених површина кроз рад Еко 
патроле. Екипе су свакоднев-
но ангажоване на терену, где 

спроводе радове на орезивању 
грана, кошењу и уклањању рас-
тиња. Настављено је даривање 
беба и мама поклонима добро-
дошлице. Председница Општи-
не Бојана Јакшић, заједно са са-
радницима и стручном службом, 
разговара са грађанима сваког 
уторка.

81. МлАДЕНОВАЦ
пЛАНИРАЊЕ НОВИх АктИВНОСтИ

Група од 60 пољопривредника  
отпутовала је на 92. Међународ-
ни пољопривредни сајам у Новом 
Саду. Поводом Међународног 
дана породице, организована је 
трибина на тему породице као 

стуба друштва. Изграђен је мул-
тифункционални терен за мале 
спортове у МЗ Марковац. Редов-
но одржавамо седнице ОО на 
којима договарамо наредне ак-
тивности.

82. НОВИ БЕОгРАД
УРЕђЕЊЕ ДЕчЈИх ИГРАЛИштА
Активисти ОО СНС уредили 

су зелене површине у Блоку 70, 
офарбали љуљашке и клацкали-
це, покосили траву, очистили ђу-

бре и канте за отпад. Активисти 
МО Цептер уредили су стазе за 
шетњу и очистили зелене повр-
шине.

74. лАЗАРЕВАЦ
СпОРтСкЕ ИГРЕ 
мЛАДИх

Породице избеглица и ин-
терно расељених лица добиле 
су пакете са огревом, а једној 
породици уручени су и кљу-
чеви новог дома. Одржане 
су Спортске игре младих. На 
пријемима грађана разговара-
ло се о проблемима са којима 
се суграђани сусрећу и о начи-
ну за њихово решавање. Функ-
ционери ОО разговарали су са 
грађанима на штандовима, уз 
поделу „СНС Информатора“ и 
страначког промо материјала.

75. СОпОТ
НАСИпАЊЕ УЛИцЕ 
У мАЛОЈ ИВАНчИ

Градска општина организова-
ла је посету за пољопривредни-
ке и све заинтересоване грађане 
Сајму пољопривреде у Новом 
Саду. Старт „Брег релија“, ре-
вијалне вожње са такмичарским 
елементима, био је на ваша-
ришту на Тресијама. У МЗ Мала 
Иванча насипа се Вишњићева 
улица. Од марта до октобра 
спроводимо редовно кошење и 
уређење јавних зелених повр-
шина. Председник и активисти 
ОО обилазили су суграђане и 
разговарали о њиховим потре-
бама и проблемима.

Настављају се радови на 
изградњи гасоводне инфра-
структуре. Такође, граде се 
вртић и канализациона мрежа 
у насељу Миљаковац 3. У са-

радњи са локалним спортским 
клубом, отворене су пријаве за 
грађане који желе бесплатно 
да тренирају бокс, кик-бокс и 
таебо.



нА сВЕЧАнОј АкАдЕМИјИ ПОВОдОМ ОбЕЛЕжАВАњА дАнА МИнИстАрстВА 
УнУтрАШњИх ПОсЛОВА И дАнА ПОЛИцИјЕ

АтМОсФЕрА тОкОМ ПрЕдИЗбОрнЕ кАМПАњЕ

ОбИЛАЗАк ВИнскИх ПОдрУМА ПрЕдсЕднИк снс МИЛОШ ВУЧЕВИЋ УрУЧИО јЕ крМЧИјУ сВЕтОг сАВЕ ЕПИскОПУ 
хЕрУВИМУ У МАнАстИрУ УсПЕњА ПрЕсВЕтЕ бОгОрОдИцЕ

рАЗгОВОр сА МЕШтАнИМА И ПОсЕтА ПОрОдИцИ рАнкОВ, кОјА сЕ УсЕЛИЛА У кУЋУ 
кУПљЕнУ ПОсрЕдстВОМ ПрОгрАМА ПОдрШкЕ МЛАдИМА ЗА ПрВУ нЕкрЕтнИнУ

ПрЕдсЕднИк србИјЕ АЛЕксАндАр ВУЧИЋ дОдЕЛИО јЕ УгОВОрЕ О рАдУ нАјбОљИМ дИПЛОМцИМА МЕдИцИнскИх ФАкУЛтЕтА И срЕдњИх МЕдИцИнскИх ШкОЛА

ФОТОГРАФИЈЕ МЕСЕЦА

БЕОГРАД

НОВИ КНЕЖЕВАЦ

РАЈАЧКЕ ПИМНИЦЕ

ДАЉ ПЛАНИНА

КОСЈЕРИЋ


